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              Anexă la Hotărârea Consiliului Județean Arad nr. 243/27.08.2021 
 

 

 

 

ROMÂNIA 
CONSILIUL JUDEŢEAN ARAD  

310003 - Arad, strada Corneliu Coposu, nr. 22 
 

       Tel. 0040-357-731100 Fax. 0040-357-731280 
         http://www.cjarad.ro consiliul@cjarad.ro 

 
Nr. 16.990/30.07.2021   
 
 

PROCES-VERBAL 
al ședinței ordinare a Consiliului Județean Arad 

din data de 30.07.2021, ora 11.00 
 
 

Publicitatea şedinţei a fost asigurată prin publicarea pe site-ul Consiliului 
Judeţean Arad a Dispoziţiei nr. 321/23.07.2021 a preşedintelui Consiliului 
Judeţean privind convocarea în şedinţă ordinară a Consiliului Judeţean Arad 
(cuprinzând ordinea de zi, data, ora şi locul desfăşurării), precum şi prin 
intermediul presei, în cotidianul local „Jurnalul Arădean”. Convocarea 
consilierilor județeni s-a realizat şi prin aplicația WhatsApp – Web.  

Prezenți: Cionca Iustin - preşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu-
vicepreședinte, Bulbuc Ionel - vicepreședinte, Anghel Răzvan-Paul, Blaga 
Bogdan-Marius, Borha Gheorghe-Vasile, Bozga Doru, Bőlőni Győrgy, Budău 
Ruben, Ciorogar Cristina-Denisa, Crișan Corina-Anka, Crișan Ioan, Dihel 
Mariana Daniela, Dinga Stefania-Patricia, Lazăr-Onescu Irina, Luca Samuel, 
Lucaci Cornel-Ștefan, Moț Petru, Naghi Alina-Georgeta, Orza Gheorghe, Pero 
Tamas-Carol, Pop Ioana-Alina, Pop Talida, Popa Garofița, Stan Simona-Lucia, 
Stanca Dorin-Marcel, Talpeș Mirel-Petru, Tripon Florin, Țole Daniel-Ioan și Ulici 
Ion - consilieri judeţeni. 

Absenți: Gligor Alin-Sorin, Remețan Florin și Waldvogel-Leric Brigitte-
Gloria - consilieri judeţeni. 

 
Domnul consilier județean Budău Ruben nu participă la vot la punctul 1 

și punctul 3 de pe ordinea de zi a ședinței. 
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Domnul consilier județean Blaga Bogdan nu dezbate și nu participă la vot 
la punctul 10 și punctul 32 de pe ordinea de zi a ședinței. 

Domnul consilier județean Borha Gheorghe nu dezbate și nu participă la 
vot la punctul 19, iar doamna consilier județean Crișan Corina la punctul 32 de 
pe ordinea de zi a ședinței. 

 
Dl. Cionca Iustin: Bun. Stimați colegi, eu zic să începem ședința și dacă 

între timp se mai alătură colegi care nu au răspuns la primul apel să ne anunțe 
și o să-i punem la prezență la momentul respectiv. Astăzi pe ordinea de zi 
avem 35 de puncte puls Diverse. Mai există ceva ce vreți să introduceți? 

Dl. Jurj Daniel: Nu.  
Dl. Cionca Iustin: Nu. Atunci o să vă rog domnul Jurj, să propuneți 

votarea ordinii de zi așa cum este prezentată. Eu sunt pentru! 
Dl. Jurj Daniel: Domnul Anghel? 
Dl. Anghel Răzvan: Pentru! 
Dl. Jurj Daniel: Mulțumesc. Domnul Blaga? 
Dl. Blaga Bogdan: Pentru! 
Dl. Jurj Daniel: Domnul Borha? Domnul Borha, nu vă auzim. 
Dl. Borha Gheorghe: Pentru! Pentru! M-ați auzit? 
Dl. Jurj Daniel: Mulțumesc! Da. Domnul Bozga? 
Dl. Bozga Doru: Pentru! 
Dl. Jurj Daniel: Mulțumesc. Domnul Bőlőni? 
Dl. Bőlőni Győrgy: Pentru! 
Dl. Jurj Daniel: Domnul Bulbuc? 
Dl. Bulbuc Ionel: Da. Pentru! 
Dl. Jurj Daniel: Domnul Cadar? 
Dl. Cadar Răzvan: Pentru! 
Dl. Jurj Daniel: Doamna Ciorogar Cristina? 
Dna. Ciorogar Cristina: Pentru! 
Dl. Jurj Daniel: Doamna Crișan Corina? 
Dna. Crișan Corina: Pentru! 
Dl. Jurj Daniel: Domnul Crișan? 
Dl. Crișan Ioan: Pentru! 
Dl. Jurj Daniel: Doamna Dihel Mariana? 
Dna. Dihel Mariana: Pentru! 
Dl. Jurj Daniel: Doamna Dinga Stefania? 
Dna. Dinga Patricia: Pentru! 
Dl. Jurj Daniel: Doamna Lazăr-Onescu Irina? 
Dna. Lazăr-Onescu Irina: Pentru! 
Dl. Jurj Daniel: Domnul Luca? 
Dl. Luca Samuel: Pentru! 
Dl. Jurj Daniel: Mulțumesc. Domnul Lucaci?  
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Dl. Lucaci Cornel: Pentru! 
Dl. Jurj Daniel: Domnul Moț? 
Dl. Moț Petru: Pentru! 
Dl. Jurj Daniel: Doamna Naghi Alina? 
Dna. Naghi Alina: Pentru! 
Dl. Jurj Daniel: Mulțumesc. Domnul Orza? 
Dl. Orza Gheorghe: Pentru! 
Dl. Jurj Daniel: Mulțumesc. Domnul Pero? 
Dl. Pero Tamas: Pentru! 
Dl. Jurj Daniel: Mulțumesc. Doamna Pop Ioana? 
Dna. Pop Ioana: Pentru! 
Dl. Jurj Daniel: Mulțumesc. Doamna Pop Talida? 
Dna. Pop Talida: Pentru! 
Dl. Jurj Daniel: Mulțumesc. Doamna Popa Garofița? 
Dna. Popa Garofița: Pentru! 
Dl. Jurj Daniel: Mulțumesc. Doamna Stan Simona? 
Dna. Stan Simona: Pentru! 
Dl. Jurj Daniel: Mulțumesc. Domnul Stanca Dorin? 
Dl. Stanca Dorin: Pentru! 
Dl. Jurj Daniel: Mulțumesc. Domnul Talpeș? 
Dl. Talpeș Mirel: Pentru! 
Dl. Jurj Daniel: Mulțumesc. Domnul Tripon? 
Dl. Tripon Florin: Pentru!  
Dl. Jurj Daniel: Mulțumesc. Domnul Țole? 
Dl. Țole Daniel: Pentru! 
Dl. Jurj Daniel: Mulțumesc. 
Dl. Budău Ruben: Bună ziua! Vă rog să consemnați și pe Budău, pentru! 

Mulțumesc. 
Dl. Jurj Daniel: Bună ziua! Da mulțumesc, vă trec și prezent.  
Dl. Cionca Iustin: Domnul Jurj vă rog mai citiți o dată pe cei absenți că 

poate au apărut între timp. Remețan ... 
Dl. Jurj Daniel: Domnul Gligor, domnul Remețan și doamna Waldvogel? 
Dl. Cionca Iustin: Bun, mulțumesc. Atunci vă propun să începem ... 

         Dl. Jurj Daniel: Domnul Ulici? 
Dl. Ulici Ion: Pentru! 
Dl. Jurj Daniel: Da, mulțumesc.  
 

 În cadrul ședinței s-a dezbătut următoarea: 
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ORDINE DE ZI 
a ședinței ordinare a Consiliului Județean Arad 

 
1.Proiect de hotărâre privind aprobarea conţinutului Procesului-verbal al 

şedinţei ordinare a Consiliului Judeţean Arad din data de 25 iunie 2021. 
2.Proiect de hotărâre privind aprobarea conţinutului Procesului-verbal al 

şedinţei extraordinare a Consiliului Judeţean Arad din data de 9 iulie 2021. 
3.Proiect de hotărâre privind aprobarea conţinutului Procesului-verbal al 

şedinţei extraordinare convocată de îndată a Consiliului Judeţean Arad din 
data de 19 iulie 2021. 

4.Proiect de hotărâre pentru modificarea unor anexe la Monografia 
economico-militară a Judeţului Arad - ediţia 2020. 

5.Proiect de hotărâre privind aprobarea statului de funcții pentru aparatul 
de specialitate al Consiliului Județean Arad.  

6.Proiect de hotărâre privind aprobarea organigramei și a statului de 
funcții ca urmare a reorganizării Spitalului Clinic Judeţean de Urgenţă Arad. 

7.Proiect de hotărâre privind aprobarea Regulamentelor de organizare și 
funcționare pentru serviciile sociale aflate în subordinea Direcției Generale de 
Asistență Socială și Protecția Copilului Arad. 

8.Proiect de hotărâre privind modificarea unei linii de gardă din cadrul 
Spitalului Clinic Județean de Urgență Arad. 

9.Proiect de hotărâre privind aprobarea taxelor pe anul 2022 pentru 
serviciile prestate de Direcţia Judeţeană de Evidenţă a Persoanelor Arad. 

10.Proiect de hotărâre privind aprobarea taxelor şi tarifelor care urmează 
a fi percepute de Complexul Muzeal Arad în anul 2022.  

11.Proiect de hotărâre privind aprobarea taxelor care urmează a fi 
percepute de Biblioteca Judeţeană „A.D. XENOPOL” Arad în anul 2022.  

12.Proiect de hotărâre privind aprobarea taxelor şcolare pentru anul 
şcolar 2021-2022 şi a tarifelor care urmează a fi percepute de Centrul Cultural 
Judeţean Arad în anul 2022. 

13.Proiect de hotărâre privind aprobarea taxelor județene pentru 
activitatea de amenajare a teritoriului, urbanism şi autorizarea lucrărilor de 
construcţii pentru anul 2022. 

14.Proiect de hotărâre privind aprobarea tarifelor pentru eliberarea 
acordurilor prealabile și a autorizaţiilor de amplasare şi/sau de acces în zona 
drumului, a tarifelor de ocupare/închiriere a suprafețelor de teren din zona 
drumurilor judeţene din domeniul public al judeţului Arad, aflate în 
administrarea Consiliului Judeţean Arad, pentru anul 2022. 

15.Proiect de hotărâre privind aprobarea tarifelor suplimentare de 
utilizare a drumurilor judeţene aflate în administrarea Consiliului Judeţean 
Arad, pentru transporturile efectuate cu vehicule cu tonaj şi/sau gabarit depăşit 
pe anul 2022. 
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16.Proiect de hotărâre privind aprobarea documentaţiei cadastrale cu 
propunere de dezlipire a imobilului înscris în C.F. nr. 302198 Petriș, aflat în 
domeniul public al Județului Arad. 

17.Proiect de hotărâre privind închirierea unui spaţiu în suprafaţă de 2,85 
mp din cadrul imobilului situat în municipiul Arad, Bd. Revoluţiei nr. 81, parter. 

18.Proiect de hotărâre privind declararea unor terenuri de interes public 
județean și majorarea patrimoniului public al Județului Arad. 

19.Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat special 
reprezentantului Județului Arad în Adunarea Generală a Asociaților la 
Asociația de Dezvoltare Intercomunitară Apă Canalizare Județul Arad. 

20.Proiect de hotărâre privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici 
ai obiectivului de investiție „Amenajare platforme pentru verificarea tonajelor 
autovehiculelor” pe DJ 682 km 12+450 (partea stângă). 

21.Proiect de hotărâre privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici 
ai obiectivului de investiție „Amenajare platforme pentru verificarea tonajelor 
autovehiculelor” pe DJ 682 km 56+224 (partea stângă). 

22.Proiect de hotărâre privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici 
ai obiectivului de investiție „Amenajare platforme pentru verificarea tonajelor 
autovehiculelor” pe DJ 682 km 126+930 (partea dreaptă). 

23.Proiect de hotărâre privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici 
ai obiectivului de investiție „Amenajare platforme pentru verificarea tonajelor 
autovehiculelor” pe DJ 708A km 40+420 (partea dreaptă). 

24.Proiect de hotărâre privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici 
ai obiectivului de investiție „Modernizare DJ 709 km 60+000 – 75+942 Cermei 
– Limită județ Bihor”. 

25.Proiect de hotărâre privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici 
ai obiectivului de investiție „Modernizare DJ 793 km 22+500 – 32+500 Cermei 
- Beliu”. 

26.Proiect de hotărâre privind aprobarea Programului de transport public 
județean de persoane prin curse regulate în județul Arad pentru perioada 2022-
2026. 

27.Proiect de hotărâre privind aprobarea Documentației de atribuire a 
contractelor de delegare a gestiunii Serviciului de transport public județean de 
persoane prin curse regulate în județul Arad. 

28.Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat special 
reprezentantului Unității Administrativ-Teritoriale Județul Arad în Adunarea 
Generală a Asociației de Dezvoltare Intercomunitară de Transport Public Arad. 

29.Proiect de hotărâre privind aprobarea Bugetului de venituri și cheltuieli 
al Regiei Autonome Administrația Zonei Libere Curtici-Arad pe anul 2021. 

30.Proiect de hotărâre pentru modificarea Anexei la Hotărârea Consiliului 
Județean Arad nr. 98/31.03.2021 privind repartizarea pe unități administrativ-
teritoriale a sumelor corespunzătoare cotei de 6% din impozitul pe venit 
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reprezentând fond la dispoziția consiliului județean pe anul 2021 precum și a 
sumelor estimate pentru anii 2022-2024. 

31.Proiect de hotărâre pentru modificarea art. 1 al Hotărârii Consiliului 
Județean Arad nr. 108/12.04.2021 privind aprobarea utilizării excedentului 
bugetar al anilor precedenți pentru finanțarea cheltuielilor secțiunii de 
dezvoltare în anul 2021. 

32.Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului general de venituri şi 
cheltuieli al Județului Arad pe anul 2021. 

33.Proiect de hotărâre privind aprobarea conturilor de execuţie ale 
bugetului general de venituri şi cheltuieli al Judeţului Arad la data de 
30.06.2021. 

34.Raportul de audit financiar nr. 14.792/16.06.2021 al Camerei de 
Conturi Arad. 

35.Decizia nr. 35/01.07.2021 a Camerei de Conturi Arad. 
36.Diverse. 

 
Ordinea de zi a ședinței ordinare a Consiliul Județean Arad din data de 

30.07.2021 s-a votat cu 30 voturi pentru (Cionca Iustin - preşedinte, Cadar 
Răzvan-Olimpiu-vicepreședinte, Bulbuc Ionel - vicepreședinte, Anghel 
Răzvan-Paul, Blaga Bogdan-Marius, Borha Gheorghe-Vasile, Bozga Doru, 
Bőlőni Győrgy, Budău Ruben, Ciorogar Cristina-Denisa, Crișan Corina-Anka, 
Crișan Ioan, Dihel Mariana Daniela, Dinga Stefania-Patricia, Lazăr-Onescu 
Irina, Luca Samuel, Lucaci Cornel-Ștefan, Moț Petru, Naghi Alina-Georgeta, 
Orza Gheorghe, Pero Tamas-Carol, Pop Ioana-Alina, Pop Talida, Popa 
Garofița, Stan Simona-Lucia, Stanca Dorin-Marcel, Talpeș Mirel-Petru, Tripon 
Florin, Țole Daniel-Ioan și Ulici Ion). Împotrivă-?. Abțineri-?. 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 

administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad 
adoptă Hotărârea nr. 208/2021 privind aprobarea ordinii de zi a ședinței  
ordinare a Consiliului Județean Arad din data de 30.07.2021, ora 11.00. 

 
          Punctul 1 

Proiect de hotărâre privind aprobarea conţinutului Procesului-verbal al 
şedinţei ordinare a Consiliului Judeţean Arad din data de 25 iunie 2021. 

 
Dl. Cionca Iustin: Bun. Punctul 1. Proiect de hotărâre privind aprobarea 

conţinutului Procesului-verbal al şedinţei ordinare a Consiliului Judeţean Arad 
din data de 25 iunie 2021. Dacă sunt intervenții? Nu sunt. 
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Punctul 2 
Proiect de hotărâre privind aprobarea conţinutului Procesului-verbal al 

şedinţei extraordinare a Consiliului Judeţean Arad din data de 9 iulie 2021. 
 
Dl. Cionca Iustin: Punctul 2. Proiect de hotărâre privind aprobarea 

conţinutului Procesului-verbal al şedinţei extraordinare a Consiliului Judeţean 
Arad din data de 9 iulie 2021. Dacă sunt intervenții? Nu sunt. 

 
Punctul 3 
Proiect de hotărâre privind aprobarea conţinutului Procesului-verbal al 

şedinţei extraordinare convocată de îndată a Consiliului Judeţean Arad din 
data de 19 iulie 2021. 

 
Dl. Cionca Iustin: Punctul 3. Proiect de hotărâre privind aprobarea 

conţinutului Procesului-verbal al şedinţei extraordinare convocată de îndată a 
Consiliului Judeţean Arad din 19 iulie 2021. Dacă sunt intervenții? Nu sunt. 

 
Punctul 4 
Proiect de hotărâre pentru modificarea unor anexe la Monografia 

economico-militară a Judeţului Arad - ediţia 2020. 
 
Dl. Cionca Iustin: Punctul 4. Proiect de hotărâre pentru modificarea unor 

anexe la Monografia economico-militară a Judeţului Arad - ediţia 2020. Dacă 
sunt intervenții? 

 
 
Punctul 5 
Proiect de hotărâre privind aprobarea statului de funcții pentru aparatul 

de specialitate al Consiliului Județean Arad.  
 
Dl. Cionca Iustin: Punctul 5.  Proiect de hotărâre privind aprobarea 

statului de funcții pentru aparatul de specialitate al Consiliului Județean Arad. 
Dacă sunt intervenții? Nu sunt. 

 
 
Punctul 6 
Proiect de hotărâre privind aprobarea organigramei și a statului de funcții 

ca urmare a reorganizării Spitalului Clinic Judeţean de Urgenţă Arad. 
 
Dl.. Cionca Iustin: Punctul 6. Proiect de hotărâre privind aprobarea 

organigramei și a statului de funcții ca urmare a reorganizării Spitalului Clinic 
Judeţean de Urgenţă Arad. Dacă sunt intervenții?  
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Punctul 7 
Proiect de hotărâre privind aprobarea Regulamentelor de organizare și 

funcționare pentru serviciile sociale aflate în subordinea Direcției Generale de 
Asistență Socială și Protecția Copilului Arad. 

 
Dl. Cionca Iustin: Punctul 7. Proiect de hotărâre privind aprobarea 

Regulamentelor de organizare și funcționare pentru serviciile sociale aflate în 
subordinea Direcției Generale de Asistență Socială și Protecția Copilului Arad. 
Dacă sunt intervenții?  

 
 
Punctul 8 
Proiect de hotărâre privind modificarea unei linii de gardă din cadrul 

Spitalului Clinic Județean de Urgență Arad. 
 
Dl. Cionca Iustin: Punctul 8. Proiect de hotărâre privind modificarea unei 

linii de gardă din cadrul Spitalului Clinic Județean de Urgență Arad. Dacă sunt 
intervenții?  

 
Punctul 9 
Proiect de hotărâre privind aprobarea taxelor pe anul 2022 pentru 

serviciile prestate de Direcţia Judeţeană de Evidenţă a Persoanelor Arad. 
 
Dl. Cionca Iustin: Punctul 9. Proiect de hotărâre privind aprobarea taxelor 

pe anul 2022 pentru serviciile prestate de Direcţia Judeţeană de Evidenţă a 
Persoanelor Arad. Dacă sunt intervenții?  

 
 
Punctul 10 
Proiect de hotărâre privind aprobarea taxelor şi tarifelor care urmează a 

fi percepute de Complexul Muzeal Arad în anul 2022.  
 
Dl. Cionca Iustin: Punctul 10. Proiect de hotărâre privind aprobarea 

taxelor şi tarifelor care urmează a fi percepute de Complexul Muzeal Arad în 
anul 2022. Dacă sunt intervenții? Nu sunt. 

 
 
Punctul 11 
Proiect de hotărâre privind aprobarea taxelor care urmează a fi 

percepute de Biblioteca Judeţeană „A.D. XENOPOL” Arad în anul 2022.  
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Dl. Cionca Iustin: Punctul 11. Proiect de hotărâre privind aprobarea 

taxelor care urmează a fi percepute de Biblioteca Judeţeană „A.D. XENOPOL” 
Arad în anul 2022. Dacă sunt intervenții? Nu sunt. 

 
Punctul 12 
Proiect de hotărâre privind aprobarea taxelor şcolare pentru anul şcolar 

2021-2022 şi a tarifelor care urmează a fi percepute de Centrul Cultural 
Judeţean Arad în anul 2022.  

 
Dl. Cionca Iustin: Punctul 12. Proiect de hotărâre privind aprobarea 

taxelor şcolare pentru anul şcolar 2021-2022 şi a tarifelor care urmează a fi 
percepute de Centrul Cultural Judeţean Arad în anul 2022. Dacă sunt 
intervenții? Nu sunt. 

 
Punctul 13 
Proiect de hotărâre privind aprobarea taxelor județene pentru activitatea 

de amenajare a teritoriului, urbanism şi autorizarea lucrărilor de construcţii 
pentru anul 2022. 

 
Dl. Cionca Iustin: Punctul 13. Proiect de hotărâre privind aprobarea 

taxelor județene pentru activitatea de amenajare a teritoriului, urbanism şi 
autorizarea lucrărilor de construcţii pentru anul 2022. Dacă sunt intervenții?  

 
Punctul 14 
Proiect de hotărâre privind aprobarea tarifelor pentru eliberarea 

acordurilor prealabile și a autorizaţiilor de amplasare şi/sau de acces în zona 
drumului, a tarifelor de ocupare/închiriere a suprafețelor de teren din zona 
drumurilor judeţene din domeniul public al judeţului Arad, aflate în 
administrarea Consiliului Judeţean Arad, pentru anul 2022. 

 
Dl. Cionca Iustin: Punctul 14. Proiect de hotărâre privind aprobarea 

tarifelor pentru eliberarea acordurilor prealabile și a autorizaţiilor de amplasare 
şi/sau de acces în zona drumului, a tarifelor de ocupare/închiriere a 
suprafețelor de teren din zona drumurilor judeţene din domeniul public al 
judeţului Arad, aflate în administrarea Consiliului Judeţean Arad, pentru anul 
2022. Dacă sunt intervenții? 

Dl. Țole Daniel: Da, Daniel Țole sunt, am o intervenție, vă rog! 
Dl. Cionca Iustin: Vă rog! 
Dl. Țole Daniel: Știu că persoanele juridice sunt înștiințate de Consiliul 

Județean, în vederea intrării în legalitate în cel mai scurt timp, intră în legalitate, 
semnează contractul cu Consiliul Județean dar după asta primesc ori amendă 
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ori sunt obligați să plătească retroactiv ceea ce poate duce la închiderea unor 
activități mai ales a celor mici. Nu știu, se pot reglementa aceste lucruri? Sau 
sunt impuse de ceva anume?    

Dl. Cionca Iustin: Deci ele sunt reglementate, din păcate cetățenii nu au 
cunoscut aceste prevederi, noi nu am făcut verificări ani de zile și evident că în 
momentul în care am fost sesizați de Curtea de Conturi să intrăm în legalitate 
cu aceste accese, ar trebui să luăm cu 5 ani în urmă așa cum prevede legea. 
Noi ce am putut să facem, am făcut. Adică am redus aceste tarife și pe viitor 
taxele vor fi suportabile. Dar pe trecut eu nu pot interveni, pentru că nu pot să 
dau o hotărâre de consiliu retroactivă.       

Dl. Țole Daniel: Am înțeles.  
Dl. Cionca Iustin: Am încercat eșalonarea, din păcate Codul administrativ 

nu ne permite decât dacă își constituie o garanție egală cu suma pe care 
trebuie să o plătească. Ori eu nu văd niciun avantaj, de ce și-ar ține un agent 
economic o garanție și să-mi plătească pe rate cu dobândă, când poate să o 
plătească dacă are banii aceștia. Dar dacă aveți vreo idee, eu sunt deschis la 
orice fel de sugestie. Pentru că și eu aș vrea să-i ajutăm pe oamenii aceștia, 
dar nu văd cum. Din moment ce avem un act de control de la Curtea de Conturi 
care lasă măsură pentru funcționarii publici să recupereze banii aceștia și cu 
penalizări.       

Dl. Țole Daniel: Am înțeles, mulțumesc! 
Dl. Cionca Iustin: Alte intervenții?  
 
Punctul 15 
Proiect de hotărâre privind aprobarea tarifelor suplimentare de utilizare a 

drumurilor judeţene aflate în administrarea Consiliului Judeţean Arad, pentru 
transporturile efectuate cu vehicule cu tonaj şi/sau gabarit depăşit pe anul 
2022. 

 
Dl. Cionca Iustin: Punctul 15. Proiect de hotărâre privind aprobarea 

tarifelor suplimentare de utilizare a drumurilor judeţene aflate în administrarea 
Consiliului Judeţean Arad, pentru transporturile efectuate cu vehicule cu tonaj 
şi/sau gabarit depăşit pe anul 2022. Dacă sunt intervenții?  

 
Punctul 16 
Proiect de hotărâre privind aprobarea documentaţiei cadastrale cu 

propunere de dezlipire a imobilului înscris în C.F. nr. 302198 Petriș, aflat în 
domeniul public al Județului Arad. 

 
Dl. Cionca Iustin: Punctul 16. Proiect de hotărâre privind aprobarea 

documentaţiei cadastrale cu propunere de dezlipire a imobilului înscris în C.F. 
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nr. 302198 Petriș, aflat în domeniul public al Județului Arad. Dacă sunt 
intervenții? Nu sunt. 

 
Punctul 17 
Proiect de hotărâre privind închirierea unui spaţiu în suprafaţă de 2,85 

mp din cadrul imobilului situat în municipiul Arad, Bd. Revoluţiei nr. 81, parter. 
 
Dl. Cionca Iustin: Punctul 17. Proiect de hotărâre privind închirierea unui 

spaţiu în suprafaţă de 2,85 mp din cadrul imobilului situat în municipiul Arad, 
Bd. Revoluţiei nr. 81, parter. Dacă sunt intervenții?  

 
Punctul 18 
Proiect de hotărâre privind declararea unor terenuri de interes public 

județean și majorarea patrimoniului public al Județului Arad. 
 
Dl. Cionca Iustin: Punctul 18. Proiect de hotărâre privind declararea unor 

terenuri de interes public județean și majorarea patrimoniului public al Județului 
Arad. Dacă sunt intervenții?  

Dl. Anghel Răzvan: Da! Mă auziți? 
Dl. Cionca Iustin: Vă auzim, vreți să interveniți? Domnul Anghel doriți să 

interveniți? Deci încă o dată întreb, la punctul 18, doriți să interveniți vreun 
coleg? Dacă nu trecem la punctul 19 și dacă între timp revine legătura putem 
să reluăm discuția. 

 
Punctul 19 
Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat special 

reprezentantului Județului Arad în Adunarea Generală a Asociaților la 
Asociația de Dezvoltare Intercomunitară Apă Canalizare Județul Arad. 

 
Dl. Cionca Iustin: Punctul 19. Proiect de hotărâre privind acordarea unui 

mandat special reprezentantului Județului Arad în Adunarea Generală a 
Asociaților la Asociația de Dezvoltare Intercomunitară Apă Canalizare Județul 
Arad. Dacă sunt intervenții?  

Dl. Borha Gheorghe: Borha, sunt! La acest punct nu particip la vot. M-ați 
auzit? 

Dl. Cionca Iustin: Participați? 
Dl. Borha Gheorghe: Nu particip la vot. 
Dl. Cionca Iustin: Nu participați la vot. Altcineva dacă dorește să 

intervină? 
 
 
 



 

12 

 

Punctul 20 
Proiect de hotărâre privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici ai 

obiectivului de investiție „Amenajare platforme pentru verificarea tonajelor 
autovehiculelor” pe DJ 682 km 12+450 (partea stângă). 

 
Dl. Cionca Iustin: Punctul 20. Proiect de hotărâre  privind aprobarea 

indicatorilor tehnico-economici ai obiectivului de investiție „Amenajare 
platforme pentru verificarea tonajelor autovehiculelor” pe DJ 682 pe partea 
stângă km 12+450. Dacă sunt intervenții?  

 
Punctul 21 
Proiect de hotărâre privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici ai 

obiectivului de investiție „Amenajare platforme pentru verificarea tonajelor 
autovehiculelor” pe DJ 682 km 56+224 (partea stângă).  

 
Dl. Cionca Iustin: Punctul 21. Proiect de hotărâre privind aprobarea 

indicatorilor tehnico-economici ai obiectivului de investiție „Amenajare 
platforme pentru verificarea tonajelor autovehiculelor” pe DJ 682 partea stângă 
km 56+224. Dacă sunt intervenții? 

 
 
Punctul 22 
Proiect de hotărâre privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici ai 

obiectivului de investiție „Amenajare platforme pentru verificarea tonajelor 
autovehiculelor” pe DJ 682 km 126+930 (partea dreaptă). 

 
Dl. Cionca Iustin: Punctul 22. Proiect de hotărâre privind aprobarea 

indicatorilor tehnico-economici ai obiectivului de investiție „Amenajare 
platforme pentru verificarea tonajelor autovehiculelor” pe DJ 682 partea 
dreaptă km 126+930. Dacă sunt intervenții? 

 
 
Punctul 23 
Proiect de hotărâre privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici ai 

obiectivului de investiție „Amenajare platforme pentru verificarea tonajelor 
autovehiculelor” pe DJ 708A km 40+420 (partea dreaptă). 

 
Dl. Cionca Iustin: Punctul 23. Proiect de hotărâre privind aprobarea 

indicatorilor tehnico-economici ai obiectivului de investiție „Amenajare 
platforme pentru verificarea tonajelor autovehiculelor” pe DJ 708A km 40+420 
partea dreaptă. Dacă sunt intervenții? 

 



 

13 

 

Punctul 24 
Proiect de hotărâre privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici ai 

obiectivului de investiție „Modernizare DJ 709 km 60+000 – 75+942 Cermei – 
Limită județ Bihor”. 

 
Dl. Cionca Iustin: Punctul 24. Proiect de hotărâre privind aprobarea 

indicatorilor tehnico-economici ai obiectivului de investiție „Modernizare DJ 709 
km 60+000 – 75+942 Cermei – Limită județ Bihor”. Dacă sunt intervenții? 

Dl. Luca Samuel: Da. Bună-ziua domnul președinte, Samuel Luca sunt! 
Dl. Cionca Iustin: Vă rog, domnul Luca! 
Dl. Luca Samuel: Da. Am discutat și cu domnul director Ciubotaru și 

astăzi de dimineață și ieri în Comisie, nu sunt ...  cel puțin din punctul acesta 
de vedere tehnic, fiind și de specialitate în  proiectare drumuri și poduri, nu sunt 
de acord cu soluția adoptată în privința structurii rutiere. Știm că zona de nord 
a județului nostru este o zonă sensibilă la îngheț/dezgheț, fiind vorba de zona 
Cermei, care are pânza freatică sus. De asemenea știm cu toții de problemele 
post execuție de pe drumurile județene survenite din traficul greu cu depășirile 
acestea de tonaj. În acest sens chiar salut inițiativa dumneavoastră pentru 
amenajarea platformelor pentru verificarea tonajelor. În sfârșit, am înțeles de 
la domnul director că noua strategie a aparatului administrativ de specialitate 
pe zona tehnică este de adoptare a unor structuri rutiere mult mai trainice. În 
speță structuri rutiere mixte cu strat de bază, cu strat stabilizat cu ciment. Ori 
soluția tehnică folosită în aceste două cazuri, mă refer la punctele 24 și 25, 
este o structură rutieră suplă, cu două straturi de fundație și două straturi de 
asfalt. Din experiență și ce vedem zilnic, cred că am văzut cum se comportă 
aceste structuri în județul nostru. Cedând după puțin timp, fiind necesară 
suplimentarea costurilor de întreținere și reparații. Acum, soluția mea pe care 
am și discutat-o cu domnul director, este de a suplimenta această structură 
rutieră cu un strat stabilizat din balastru de ciment, care să aibă rolul de strat 
de bază. Și diminuarea stratului inferior de  fundație, ca să compensăm 
costurile. Va rezulta astfel o majorare de cost, din calculele mele de 
aproximativ 8% din capitolul IV din Devizul general, adică din construcții și 
montaj, partea de execuție. Singurele observații ale domnului director au fost 
de ordin economic, tehnic dumnealui este de acord, și chiar zicea că de acum 
încolo implementează aceste soluții și cam aceasta este viziunea vis-a-vis de 
adoptarea soluțiilor structurilor rutiere de drum. Cred că cu toții ne dorim 
calitate în județul nostru, nu cantitate, de aceea propunerea Grupului USR-
Plus este de revizuire a proiectului, redimensionarea structurilor rutiere și un 
vot negativ pentru aceste două puncte. Așteptam să ... domnul director îmi zise 
că vom lua legătura cu proiectantul prin aplicația Zoom. Nu s-a mai întâmplat, 
am cerut documente suplimentare la proiectele acestea, fiindu-ne puse la 
dispoziție doar partea scrisă a proiectului DALI. Nu am expertiză, nu am piese 
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desenate, un recensământ de circulație aș fi vrut să văd pe anul trecut, dacă 
s-a făcut un studiu de trafic, pe ce bază s-a dimensionat această structură 
rutieră, pentru că nu coincide. O să avem aceleași probleme pe care le avem 
în județul nostru unde nu am folosit structuri rutiere mixte. Aceste structuri 
rutiere suple cedează sub traficul greu care are loc pe drumurile județene, 
aceasta este realitatea. Avem nevoie și de o legislație în acest sens, știu 
problemele.                  

Dl. Cionca Iustin: Domnul Luca! 
Dl. Luca Samuel: Da! 
Dl. Cionca Iustin: Înainte de a da cuvântul Tehnicului pentru a vorbi pe 

limba voastră, eu vă spun din punctul meu de vedere.  
Dl. Luca Samuel: Vă rog! 
Dl. Cionca Iustin: Acest tronson de drum, face parte din proiectul 

strategic pe Programul Operațional Regional, un proiect care a fost deja 
aprobat la Regiunea de Vest. Noi nu mai putem să intervenim pe soluție. Noi 
le facem pe bucățele pentru că așa au fost gândite ele la început, când noi nu 
am știut că se va face un proiect de o asemenea dimensiune. Și acum ce 
facem, am făcut un proiect integrator al tuturor proiectelor și aici vorbim de 
Mișca, Apateu-Berechiu. Vorbim de drumul de la Seleuș prin Cermei până în 
Bihor. Vorbim de drumurile județene care leagă Cermeiul de Mocirla și de 
Șepreuș. Toate aceste drumuri vor face parte dintr-un pachet. Noi am negociat 
atunci la Regiunea de Vest și eu mă bucur că mi s-a aprobat, pentru că noi 
depășim valoarea alocată celorlalte județe. Mai mult, între timp s-au scumpit 
materialele foarte mult și noi acum riscăm dacă mai venim pe soluție, să nu 
mai fie aprobat proiectul acesta. Eu am trecut cu el de Regiunea de Vest, noi 
discutăm acum doar de indicatorii măriți pentru că s-au scumpit materialele. 
Nu aș vrea să vin pe soluția tehnică și să risc ca după aceea să vină să-mi 
spună, păi acum nu mai intri cu toate drumurile acestea. Vă dimensionați în 
așa fel încât să vă încadrați în suma pe care o au și celelalte județe. Data 
trecută dacă vă amintiți, fiecare județ a primit 35 milioane de euro, din 140 de 
milioane cât au cele 4 județe. Noi avem deja acum patruzeci și ceva de 
milioane fără actualizare. Prețul acesta va crește și mai mult. Uitați-vă și la alte 
județe și o să vedeți că sumele sunt foarte mici. Deci, eu nu aș vrea să risc. 
Acesta este un proiect sigur, a trecut de Regiunea de Vest, așteptăm doar din 
partea Guvernului acum să dea drumul la semnarea contractului de finanțare 
și noi dăm drumul la licitație. Dacă m-aș duce pe soluție, pe modificare de 
soluție tehnică, pun în pericol toate drumurile acestea. În rest și eu sunt de 
acord cu dumneavoastră, că soluția tehnică pe care o propuneți 
dumneavoastră, deși mai costisitoare, mie îmi dă vreo 10% nu 8%, dar nu ar fi 
o problemă pentru că la licitație poate că vine cineva cu un preț mai mic. Dar 
din păcate proiectul acesta nu pot să-l risc acum azi, pentru îmbunătățirea lui 
să risc să nu-l mai fac.         
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Dl. Luca Samuel: Eu vă înțeleg domnul președinte, dar cred că poate 
exista. Am mai lucrat și eu pe proiecte finanțate din fonduri europene, chiar cu 
ADR. Din experiență vă pot spune că în cel mai rău caz, aceste costuri, cu 
acest cost suplimentar devin neeligibile, nu este în pericol ...  nu cred că devine 
în pericol întregul proiect. 

Dl. Cionca Iustin: Ok. Dacă devin neeligibile trebuie să punem bani de la 
noi. Dacă aș avea bani aș face alte drumuri, că eu vă spuneam că avem un 
deficit de 500 km de drumuri județene, pentru care nu am soluție financiară. 

Dl. Luca Samuel: Și vă înțeleg, dar până la urmă ce vrem? Vrem calitate 
sau vrem cantitate?  

Dl. Cionca Iustin: Deci ... 
Dl. Luca Samuel: Trebuie să gândim și în sensul acesta, o să vedeți, în 

2 ani cedează. 
Dl. Cionca Iustin: Haideți să vă spun, domnul Luca! Eu vreau calitate, 

evident că vreau calitate. Ce vreți dumneavoastră deja este super calitate.  
Dl. Luca Samuel: Nu este adevărat! 
Dl. Cionca Iustin: Atâta timp cât mie îmi vine un expert și îmi dă soluția 

aceasta și îmi spune, pe tonajul de acolo, pe circulația care este în zonă, este 
suficientă soluția aceasta, eu nu pot să merg să-i spun că nu a gândit-o bine, 
că eu am un consilier județean mai competent decât el, care îmi dă o soluție 
mai bună. Dumneavoastră știți foarte bine că este dreptului lui de autor, el 
răspunde ...      

Dl. Luca Samuel: Am înțeles. S-a făcut un studiu de trafic? 
Dl. Cionca Iustin: Bănuiesc. O să dau cuvântul Tehnicului. 
Dl. Luca Samuel: Vă rog! Vă rog! 
Dl. Cionca Iustin: Să vă răspundă la toate întrebările pe tehnic. Bine?  
Dl. Luca Samuel: Mulțumesc. 
Dl. Cionca Iustin: Cine este, Ciubotaru? 
Dl. Ciubotaru Răzvan: Bună ziua! După cum a spus și domnul 

președinte, soluția o stabilește expertul, în cadrul DALI-ului au fost prezentate 
cele două variante, cu cele două soluții. O să vă punem la dispoziție întreg 
pachetul, tot ce înseamnă DALI-ul și PT-ul. Și bineînțeles au fost luate în calcul 
toate problemele.   

Dl. Luca Samuel: Au făcut studiu de trafic? 
Dl. Ciubotaru Răzvan: Da. 
Dl. Luca Samuel: Este în cadrul documentației privind schema de 

proiectare?  
Dl. Ciubotaru Răzvan: Da, o să vă pun la dispoziție întreaga 

documentație. Din păcate proiectantul nu a putut să vină la fața locului fiind din 
Sălaj, dar v-am spus că putem organiza o ședință de lucru unde să dezbatem 
tehnic tot ce doriți dumneavoastră.  

Dl. Luca Samuel: Ziceați că va fi înainte de ședință, domnul director! 
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Dl. Ciubotaru Răzvan: Eu v-am înțeles, dar v-am spus că trebuie să iau 
legătura și cu dânsul, el este din Sălaj, nu a putut să intre din păcate. Dar și-a 
manifestat disponibilitatea de a intra oricând doriți dumneavoastră în cursul 
zilei.      

Dl. Luca Samuel: Era important ca astăzi să avem informațiile înainte de 
vot.  

Dl. Ciubotaru Răzvan: Bun. Oricum soluția tehnică din păcate nu o putem 
discuta aici în ședință sau modificarea unei soluții. Pentru că acolo trebuie să 
fie proiectantul, verificatorul de proiect, expertul inițial, toți aceștia să fie de 
acord. Știți dumneavoastră întreaga...     

Dl. Luca Samuel: Da. Aș fi vrut să văd și expertiza, să vedem ce a dat 
expertul în funcție de studiu geo. Oricum mai ....  

Dl. Ciubotaru Răzvan: V-am spus că vă pun la dispoziție toată 
documentația.  

Dl. Cionca Iustin: Domnul Luca, mă auziți? 
Dl. Luca Samuel: Da, vă rog. 
Dl. Ciubotaru Răzvan: V-am spus că le scanăm și vi le ... 
Dl. Cionca Iustin: Eu vă propun altceva, haideți pe viitor, veniți de la faza 

de caiet de sarcini să lucrăm împreună și să discutăm. Pentru că dacă eu aș fi 
avut ideea asta de la dumneavoastră în caietul de sarcini, ofertele care veneau, 
veneau cu oferta corespunzătoare. Atâta timp cât oferta dumneavoastră vine 
după ce s-a realizat o lucrare, bănuiesc că și cel care face lucrarea poate să 
zică, atunci facem un act adițional, să-mi dați mai mulți bani și iar ajungem la 
condițiile de licitație. Haideți de la început, că mai avem încă mulți kilometrii de 
făcut, haideți să discutăm caietele de sarcini, să le gândim pe o soluție agreată 
și de dumneavoastră, și bineînțeles să ne uităm și în buzunar.    

Dl. Luca Samuel: Eu vă înțeleg. Înțeleg argumentul economic, pentru 
mine este mai important argumentul tehnic și argumentul post execuție. Adică 
să facem lucrurile trainice de la început. Acum cum considerați 
dumneavoastră, eu merg mai mult pe calitate decât pe km de drum.  

Dl. Cionca Iustin: Da și noi ... 
Dl. Luca Samuel: Nu cred că o să țină, dar o să vedem.    
Dl. Cionca Iustin: Domnul Luca! Noi cerem o garanție, știți asta 

bănuiesc? 
Dl. Luca Samuel: Da! 
Dl. Cionca Iustin: Și pentru asta, orice constructor care vine la licitație, 

constituie o garanție din care noi îl executăm dacă în termen de 5-7 ani, 
depinde acum cât se cerere la fiecare lucrare, apar defecțiuni. De exemplu noi 
acum, am cerut de la executantul de la drumul Sânpetru German, să vină să 
intervină pe cheltuiala proprie, pe un drum nou realizat pentru că au apărut 
două problemuțe, să nu zic probleme. Și așa am făcut pentru toate ... nu cred 
că este vreo lucrare în care să nu fi venit constructorul și să repare pe cheltuiala 
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lui. Din păcate asta este situația, și eu mi-aș dori să avem dacă se poate 
autostrăzi. Dar trebuie să ne uităm că nu avem bani și eu aș vrea să aducem 
bani câți mai mulți, ca să rezolvăm măcar pe termen mediu problemele 
acestea.          

Dl. Luca Samuel: Da. Cel puțin după părerea mea nu se rezolvă nici 
măcar pe termen mediu, ci doar pe termen scurt. Și văd și în alte județe, acum 
în Timiș, pentru că aici lucrez mai mult, văd ce se adoptă pe drumurile 
județene. Tocmai pentru considerente de trafic greu, cu tonaj depășit, pe care 
încercați și dumneavoastră și noi să-l oprim. Dar nu se poate opri până nu 
avem o legislație clară în acest sens. Și de asta vă zic, că se adoptă în alte 
județe structuri de genul mixte, nu suple. Suple se folosesc la străzi, unde nu 
este trafic greu.    

Dl. Cionca Iustin: Noi chiar am avut un schimb de experiență la nivel de 
director de infrastructură cu Timișul.  

Dl. Luca Samuel: Da. 
Dl. Cionca Iustin: Să știți că și ei adoptă aceleași soluții ca și noi. Acum 

nu știu la care drum vă referiți dumneavoastră ...  
Dl. Luca Samuel: Eu vă zic, pentru că proiectez DJ 609 acela la ...  

(neinteligibil) 4 benzi la autostradă.  
Dl. Cionca Iustin: Scuzați-mă, scuzați-mă, comparați traficul de la patru 

benzi cu ... 
Dl. Luca Samuel: Nu, nu enumeram ... 
Dl. Cionca Iustin: Autostradă cu ce vorbim noi Cermei? 
Dl. Luca Samuel: 693 de exemplu, zona Gelu care face legătura cu 

Secusigiu, cu Sânpetru German, știți că se face legătura.  
Dl. Cionca Iustin: Și acolo a băgat soluție de asta? 
Dl. Luca Samuel: Da, cu strat stabilizat! Pe Gelu, Bărăteaz, Sat Chinez, 

Cărpiniș, în toată zona aceea care face legătura cu Aradul. Eu îl proiectez, de 
exemplu.  

Dl. Cionca Iustin: O să refacem ... a bun. Probabil că dumneavoastră ați 
dat soluția. 

Dl. Luca Samuel: Nu, PT-ul. DALI a fost dinainte făcut, DALI-ul nu l-am 
făcut eu, soluția a venit din DALI.  

Dl. Cionca Iustin: Am înțeles. Bun. Eu încă o dată nu vă contrazic. Nu 
sunt de meserie, eu vă spun doar situația. Am discutat de dimineață la 
Regiunea de Vest, și domnul Sorin Maxim mi-a spus să nu revenim asupra 
situației dacă vreți ne dă și în scris, pentru că punem în pericol proiectul în 
integralitatea sa. Noi am cerut, soluția aceasta ni s-a aprobat, nu putem 
interveni acum să schimbăm soluția în mers. Dar sunt deschis pe viitor să 
discutăm în limita banilor pe care îi avem, și evident acolo unde sunt zone de 
trafic cum ați spus dumneavoastră 4 benzi la autostradă, Doamne ferește, ar fi 
culmea să pui ...   
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Dl. Luca Samuel: Enumeram da ... nu este relevant în cazul nostru, sunt 
relevante celelalte.  

Dl. Cionca Iustin: Bun. Acum eu nu m-aș duce să pun acolo unde nu este 
nevoie să punem straturile acestea, atâta timp când noi avem nevoie de banii 
aceștia să facem cât mai multe drumuri. Evident că este o contradicție aici, 
dumneavoastră vreți calitate, nu vă interesează foarte mult cantitatea. Noi am 
vrea și cantitate pentru că peste toți sunt arădeni, și toți ar vrea drumuri.   

Dl. Luca Samuel: Așa este.  
Dl. Cionca Iustin: Și noi nu avem bani destui. 
Dl. Luca Samuel: Da dar... 
Dl. Cionca Iustin: Eu am zis că dacă 5-7 ani ai garanție de la constructor, 

totuși pe termen mediu ți-ai rezolvat problema. Și între timp poate mai găsim 
fonduri sau mai găsim posibilități să întărim aceste drumuri.  

Dl. Luca Samuel: Sau punem stratul cu 10% în plus și ține 15 ani.  
Dl. Cionca Iustin: De acord cu dumneavoastră, dar fără să punem în 

pericol proiectul acesta pe POR.  
Dl. Luca Samuel: Ok. 
Dl. Cionca Iustin: Eu vă zic punctul meu de vedere sigur ... 
Dl. Luca Samuel: Da, vă înțeleg! Vă înțeleg! 
Dl. Cionca Iustin: Și eu vă înțeleg pe dumneavoastră! Dar acum v-am 

spus, haideți să fim înțelepți, am avut șansa asta să ne aprobe proiectul, înainte 
de a ști că sumele nu sunt atât de mari, haideți să nu-l punem în pericol doar 
din dorința de a-l face mai bun, să nu-l mai facem deloc.   

Dl. Luca Samuel: Nu cred că se pune în pericol ... 
Dl. Cionca Iustin: Dacă vă spun că vă dă în scris. Eu după ședința 

aceasta vă dau numărul de telefon al domnului director Sorin Maxim să vă 
spună dumneavoastră că îl punem în pericol.  

Dl. Luca Samuel: Și noi avem experiență cu ADR-ul și știm că ei sunt și 
tehnici și economici și de toate. 

Dl. Cionca Iustin: Încă o dată, vorbim de proiecte strategice. Nu vorbim 
de proiecțele din acelea scrise de firmulițe sau cu persoane fizice. Vorbim de 
proiect strategic. Aici asta este, nu știu dacă știți.   

Dl. Luca Samuel: Din punctul meu de vedere în cel mai rău caz costurile 
ar fi neeligibile și nu ar putea fi, dacă spuneți că ați obținut deja finanțarea. 

Dl. Cionca Iustin: Dar încă o dată costurile neeligibile, înseamnă că le 
pun din buzunarul meu. De ce să le pun din buzunarul meu? Pentru că așa pot 
să le pun după aceea, când vreau eu, mai pot să pun un strat de asfalt. 

Dl. Luca Samuel: Asta zic, asfaltul nu rezolvă treaba. Trebuie straturile 
de fundație și dacă se pun bine de la început o să fie trainice și o să vedeți și 
dumneavoastră în timp, că lucrurile vor sta altfel și vom crea calitate în județ. 
Asta îmi doresc! 

Dl. Cionca Iustin: Domnul director Ciubotaru! 
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Dl. Ciubotaru Răzvan: V-am spus că noile termene de proiectare deja ... 
Dl. Luca Samuel: Ne-a comunicat asta. 
Dl. Ciubotaru Răzvan: Înainte să vorbim cu dumneavoastră, deja de vreo 

câteva luni am pus ... am prevăzut și aceste structuri semirigide.  
Dl. Luca Samuel: Este bine, este de bun augur această strategie și v-am 

spus ... 
Dl. Ciubotaru Răzvan: Dar din păcate noi, cum spunea și domnul 

președinte, noi avem în județ foarte multe drumuri la nivel de piatră spartă, 
pietruite, avem foarte multe drumuri foarte degradate, care anual sau 
trimestrial ne mănâncă foarte mulți bani cu întreținerea periodică sau ... Și 
atunci nu vrem să ratăm acest proiect strategic.    

Dl. Luca Samuel: Da. Și să evităm cât mai mult întreținerea. 
Dl. Ciubotaru Răzvan: Corect.  
Dl. Cionca Iustin: Bun. Am o întrebare, dacă noi acum aprobăm indicatorii 

aceștia, noi nu putem veni ulterior dacă avem o discuție cu toți factorii care 
finanțează, cu comisia, domnul Ciubotaru? Indicatorii aceștia se pot revizui?   

Dl. Ciubotaru Răzvan: Ulterior se pot revizui. Da. 
Dl. Cionca Iustin: Dânsul să vină cu propunerea, noi să discutăm în scris 

cu Regiunea, cu constructorul, să nu oprim acum. Mergem cu indicatorii și dacă 
ni se aprobă un surplus de 10% ... 

Dl. Ciubotaru Răzvan: Da, ulterior putem reveni. 
Dl. Luca Samuel: La faza de PT, ziceți?  
Dl. Cionca Iustin: Nu. Că noi am făcut ... acum lucrăm la PT noi. Eu vreau 

să discut ...  Dumneavoastră mi-ați făcut acum o propunere. Noi o să facem o 
adresă către Regiunea de Vest și să vedem dacă dânșii sunt dispuși să 
modifice contractul să-mi dea cu 10% în plus. Dar nu vreau să-l retrag eu și să 
zic după aceea că îl luăm de la început.  

Dl. Luca Samuel: Nu. Trebuie să existe comunicare, cu siguranță.  
Dl. Cionca Iustin: Da.  
Dl. Luca Samuel: Dar modificările acestea sunt la faza de proiect tehnic  

vreți să le faceți?   
Dl. Cionca Iustin: Da. Noi suntem la proiect tehnic acum. 
Dl. Luca Samuel: A, sunteți deja!  
Dl. Ciubotaru Răzvan: Da. 
Dl. Cionca Iustin: Da. 
Dl. Ciubotaru Răzvan: Avem proiectul tehnic întocmit deja la ora acesta.    
Dl. Cionca Iustin: Deci noi suntem cred singurii din România care avem 

deja proiectul strategic pe Ordonanța 88. Știți că guvernul Orban a dat bani 
pentru toate autoritățile care doresc să scrie proiecte strategice să apeleze la 
bani guvernamentali pe Ordonanța 88.  

Dl. Luca Samuel: Da. 
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Dl. Cionca Iustin: Noi am apelat, am făcut tot ce a depins de noi acum și 
avem proiectul gata. Dacă s-ar semna mâine contractul de finanțare, noi am 
putea face licitația pentru drumurile acestea.  

Dl. Luca Samuel: Am înțeles. Dar același guvern, nu este de acord să 
schimbăm și legislația pe zona de verificare a tonajelor? 

Dl. Cionca Iustin: Nu aveți pe acolo, prieteni prin guvern? 
Dl. Luca Samuel: Dar dumneavoastră aveți mai mulți! 
Dl. Cionca Iustin: Haideți să mergem împreună, eu sunt de acord. 
Dl. Luca Samuel: Și foști vicepreședinți chiar. 
Dl. Cionca Iustin: Eu sunt de acord! Mergem împreună să-i convingem? 
Dl. Luca Samuel: Cu siguranță putem încerca! 
Dl. Cionca Iustin: Bine, domnul Luca! Haideți să trecem mai departe. Mai 

dorește cineva să intervină pe punctul nr. 24?  
Dl. Orza Gheorghe: Da. Bună ziua, Orza Gheorghe sunt!  
Dl. Cionca Iustin: Vă rog, domnul Orza! 
Dl. Orza Gheorghe: Eu vreau doar să scot în evidență și aș vrea să se 

consemneze. Deci proiectantul a fost contactat să intre 10 minute pe aplicația 
Zoom și a spus că nu poate intra? 

Dl. Ciubotaru Răzvan: Nu.  
Dl. Orza Gheorghe: Și a zis că nu are timp să intre 10 minute la solicitarea 

Consiliului Județean? 
Dl. Ciubotaru Răzvan: Nu. În momentul de fața proiectantul  se află într-

o zonă fără semnal. Am propus domnului consilier Luca să avem o ședință 
tehnică mai largă cu proiectantul, ori după ședință. Dar din cauza timpului nu 
am putut acum de dimineață și va fi dispus la o anumită oră să intre în ședință 
și să dezbatem mai pe larg acest subiect.  

Dl. Orza Gheorghe: Am înțeles. Deci ați putut lua legătura cu el chiar 
dacă este într-o zonă fără semnal...  

Dl. Ciubotaru Răzvan: Da, am putut. Ieri am luat legătura telefonic cu 
dânsul și a fost de acord să facem această ședință tehnică. Dar această 
ședință tehnică va dura probabil o oră, o oră și ceva și atunci am spus că nu 
este momentul ca în cadrul ședinței de consiliu județean să dezbatem tehnic 
... 

Dl. Cionca Iustin: Bun acum ... 
Dl. Orza Gheorghe: Mulțumesc! 
Dl. Ciubotaru Răzvan: Cu plăcere. 
Dl. Cionca Iustin: Domnul Orza! Cred că sunteți de acord și 

dumneavoastră că aceste ședințe de consiliu județean trebuie să dureze puțin. 
Nu facem dezbateri nici cu proiectanții aici, eventual dacă sunt ceva clarificări 
importante veniți și le discutăm. Dacă nu, de aceea avem comisii, de aceea 
există posibilitatea să veniți la aparatul tehnic, să vă edificați, să întrebați din 
timp. Nu m-ați căutat niciunul, nu mi-ați spus niciunul de problemă, am aflat 
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doar din comisii. De ce nu ne spuneți înainte ideile acestea? Ca să le putem 
implementa. Aici nu mai rezolvăm, aici se discută politic acum.    

Dl. Luca Samuel: Domnul președinte, o chestiune pe care ați spus-o mai 
demult. De ați zis că la fiecare ședință de comisie...  

Dl. Cionca Iustin: Da.  
Dl. Luca Samuel: Să fie și proiectanții lucrărilor.  
Dl. Cionca Iustin: Sunt de acord cu dumneavoastră, da așa este. 
Dl. Luca Samuel: Dumneavoastră ați spus asta și aș vrea să readuc 

aminte.   
Dl. Cionca Iustin: Da. Nu este imposibil, ar trebui să vină.   
Dl. Luca Samuel: Pe Zoom! Că înțeleg că nu trebuie să vină din Sălaj, 

fizic! Dar cu Zoom măcar, sau să putem vorbi cu el prin telefon! Așa ați propus 
la ... 

Dl. Cionca Iustin: Aveți dreptate! Aveți dreptate! Avem o problemă cu unii 
care vin cu prețul cel mai mic și apoi nu mai au timp, să-și facă timp să vină 
să-și susțină lucrările, pentru că au prea multe lucrări și sunt ocupați. Da. Din 
păcate suntem deficitari la relația aceasta cu contractanții. Ei cred că ei ne 
trimit documentația și nu mai trebuie să le susțină. O să avem o discuție și o 
să încercăm pe viitor. Încă o dată, noi acum nu discutăm doar de partea 
tehnică, care poate îl lămurim pe omul acesta, că el pe bani face orice. Aici 
discutăm dacă este oportun să punem în pericol proiectul acesta pentru a-i da 
o calitate suplimentară. Eu consider că, această calitate care este acum, face 
față la traficul de acolo. Nu cred că este nevoie să facem soluția propusă de 
dumneavoastră. Soluția pe care o propuneți dumneavoastră trebuie să o 
punem în zonele în care există traficul confirmat deja. Nu cred că zona aceea 
va exploda mâine.         

 
Punctul 25 
Proiect de hotărâre privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici ai 

obiectivului de investiție „Modernizare DJ 793 km 22+500 – 32+500 Cermei - 
Beliu”. 

 
Dl. Cionca Iustin: Bun. Trecem la punctul 25. Proiect de hotărâre privind 

aprobarea indicatorilor tehnico-economici ai obiectivului de investiție 
„Modernizare DJ 793 km 22+500 – 32+500 Cermei - Beliu”. Bănuiesc că este 
aceași discuție, dacă aveți elemente noi? 

Dl. Luca Samuel: Nu aceleași comentarii. 
Dl. Cionca Iustin: Am înțeles. 
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Punctul 26 
Proiect de hotărâre privind aprobarea Programului de transport public 

județean de persoane prin curse regulate în județul Arad pentru perioada 2022-
2026. 

 
Dl. Cionca Iustin: Trecem la punctul 26. Proiect de hotărâre a Consiliului 

Judeţean Arad nr. 228/22.07.2021 privind aprobarea Programului de transport 
public județean de persoane prin curse regulate în județul Arad pentru perioada 
2022-2026. Dacă sunt intervenții? 

 
Punctul 27 
Proiect de hotărâre privind aprobarea Documentației de atribuire a 

contractelor de delegare a gestiunii Serviciului de transport public județean de 
persoane prin curse regulate în județul Arad. 

 
Dl. Cionca Iustin: Punctul 27. Proiect de hotărâre privind aprobarea 

Documentației de atribuire a contractelor de delegare a gestiunii Serviciului de 
transport public județean de persoane prin curse regulate în județul Arad. Dacă 
sunt intervenții? 

 
 
Punctul 28 
Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat special 

reprezentantului Unității Administrativ-Teritoriale Județul Arad în Adunarea 
Generală a Asociației de Dezvoltare Intercomunitară de Transport Public Arad. 

 
Dl. Cionca Iustin: Punctul 28. Proiect de hotărâre privind acordarea unui 

mandat special reprezentantului Unității Administrativ-Teritoriale Județul Arad 
în Adunarea Generală a Asociației de Dezvoltare Intercomunitară de Transport 
Public Arad. Dacă sunt intervenții? 

 
Punctul 29 
Proiect de hotărâre privind aprobarea Bugetului de venituri și cheltuieli al 

Regiei Autonome Administrația Zonei Libere Curtici-Arad pe anul 2021. 
 
Dl. Cionca Iustin: Punctul 29. Proiect de hotărâre privind aprobarea 

Bugetului de venituri și cheltuieli al Regiei Autonome Administrația Zonei 
Libere Curtici-Arad pe anul 2021. Dacă sunt intervenții? 
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Punctul 30 
Proiect de hotărâre pentru modificarea Anexei la Hotărârea Consiliului 

Județean Arad nr. 98/31.03.2021 privind repartizarea pe unități administrativ-
teritoriale a sumelor corespunzătoare cotei de 6% din impozitul pe venit 
reprezentând fond la dispoziția consiliului județean pe anul 2021 precum și a 
sumelor estimate pentru anii 2022-2024. 

 
Dl. Cionca Iustin: Avem un amendament, dar citesc prima dată proiectul. 

Proiect de hotărâre pentru modificarea Anexei la Hotărârea Consiliului 
Județean Arad nr. 98/31.03.2021 privind repartizarea pe unități administrativ-
teritoriale a sumelor corespunzătoare cotei de 6% din impozitul pe venit 
reprezentând fond la dispoziția consiliului județean pe anul 2021 precum și a 
sumelor estimate pentru anii 2022-2024. Dacă sunt intervenții? Nu sunt! 

 
 
Punctul 31 
Proiect de hotărâre pentru modificarea art. 1 al Hotărârii Consiliului 

Județean Arad nr. 108/12.04.2021 privind aprobarea utilizării excedentului 
bugetar al anilor precedenți pentru finanțarea cheltuielilor secțiunii de 
dezvoltare în anul 2021. 

 
Dl. Cionca Iustin: Proiect de hotărâre pentru modificarea art. 1 al Hotărârii 

Consiliului Județean Arad nr. 108/12.04.2021 privind aprobarea utilizării 
excedentului bugetar al anilor precedenți pentru finanțarea cheltuielilor 
secțiunii de dezvoltare în anul 2021. Dacă sunt intervenții? 

Dl. Bulbuc Ionel: Aici! Aici avem amendament! 
Dl. Cionca Iustin: Vă rog să prezentați amendamentul! 
Dl. Bulbuc Ionel: Avem un amendament cu două puncte. Propun 

aprobarea suplimentării bugetului local al Județului Arad cu 315 mii lei. Suma 
de 15 mii lei pentru Studiu de Fezabilitate  și Proiect Tehnic pentru amplasarea 
a două căsuțe de lemn pe terenul din perimetrul stațiunii turistice de interes 
local Ghioroc. Și a doua sumă de 300 mii lei pentru achiziționarea a 3 
microbuze necesare pentru a dota unitățile de învățământ special din 
subordinea Consiliului Județean Arad în vederea asigurării transportului 
elevilor cu cerințe educaționale speciale, Centru Școlar pentru Educație 
Incluzivă, Liceul „Sfânta Maria” din Arad și Liceul „Sava Brancovici” din Ineu. 
Mulțumesc!  

Dl. Cionca Iustin: Dacă sunt întrebări? Prima dată pe amendament, după 
aceea pe punct. 

Dl. Bulbuc Ionel: Vă rog! 
Dl. Budău Ruben: O întrebare domnul președinte! 
Dl. Cionca Iustin: Vă rog! 
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Dl. Budău Ruben: Și domnul vicepreședinte, dacă puteți să-mi spuneți, 
căsuțele de lemn la ce valoare le estimați? 

Dl. Bulbuc Ionel: Undeva la ... Noi vrem să le facem identice, adică să 
existe o identitate arhitecturală, pentru că în aceea zonă a Ghiorocului nu 
trebuie să intervenim cu nimic mai mare sau mai mic decât ce este acolo. Și 
undeva proiectul tehnic trecut, era undeva la 35 mii euro, cu căsuță dotată. 
Dar, acum având în vedere scumpirea materialelor și știm toți ce este pe piața 
aceasta a construcțiilor, probabil după ce o să ... dar asta ar fi o estimare de 
preț. S-ar putea să fie mai mare de atât. Acum eu nu vă ascund faptul că acolo 
avem densitatea cea mai mare de populație turistică în județul Arad. Noi având 
acest Centru de turism, care își desfășoară activitatea undeva chiar în centrul 
orașului Arad, în perioada de vară unde densitatea de populație este undeva 
sub 50%. Îmi doresc ca acest centru de turism să ne promoveze traseele 
turistice până la tot ce înseamnă edificiu turistic, acolo unde este cea mai multă 
lume în perioada estivală. Și de aceea în momentul în care vom avea o 
estimare pe proiectul tehnic o să vin cu lămuriri.     

Dl. Cionca Iustin: Deci, numai o secundă! Domnul Budău! Noi am solicitat 
15 mii lei pentru Studiu de Fezabilitate și Proiect Tehnic. Pentru asta plătim 
experți să vină și să ne spună cât este pe piață un produs de felul acesta. Apoi 
urmează licitația pentru execuție.  

Dl. Budău Ruben: Am înțeles. Doar voiam aproximativ. 
Dl. Cionca Iustin: Da. Dacă dumneavoastră cunoașteți firme care doresc 

să participe la licitație, îndrumați-i spre noi, pot să-și depună oferta și eu mi-aș 
dori să fie cât mai mulți, astfel să plătim cât mai puțin. Dar acum să spunem 
noi un preț, nu știu ne-am hazarda. Atunci dacă aș ști prețul nu aș mai face 
studiu și proiect tehnic, că am ști de la început totul.       

Dl. Budău Ruben: Am înțeles, domnul președinte! Doar am întrebat în 
ideea că era menționat căsuță de lemn. Mă așteptam la alte ... 

Dl. Cionca Iustin: Nu vrem ceva spectaculos. 
Dl. Budău Ruben: Exact. 
Dl. Cionca Iustin: Noi ne dorim să avem acolo un Centru de informare 

unde să putem să promovăm noi rute pentru turiștii de la Ghioroc, să meargă 
să vadă județul nostru, pentru că avem ce să le arătăm. Alte intervenții?   

Dl. Budău Ruben: Am înțeles, mulțumesc mult! 
Dl. Cionca Iustin: Și eu vă mulțumesc domnul Budău, alte intervenții? 

Atunci cine este de acord cu ... stați puțin că votăm la sfârșit și amendamentul, 
da? Să vă notați amendamentul separat și punctul 31 separat.   

 
Punctul 32 
Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului general de venituri şi 

cheltuieli al Județului Arad pe anul 2021. 
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Dl. Cionca Iustin: Punctul 32. Proiect de hotărâre privind rectificarea 
bugetului general de venituri şi cheltuieli al Județului Arad pe anul 2021. Dacă 
sunt intervenții? Evident că și la acest punct se referă amendamentul. Dacă 
trece amendamentul, și punctul acesta se va vota în consecință.  

 
Punctul 33 
Proiect de hotărâre privind aprobarea conturilor de execuţie ale bugetului 

general de venituri şi cheltuieli al Judeţului Arad la data de 30.06.2021. 
 
Dl. Cionca Iustin: Punctul 33. Proiect de hotărâre privind rectificarea 

bugetului general de venituri şi cheltuieli al Județului Arad pe anul 2021. Dacă 
sunt intervenții?  

 
Punctul 34 
Raportul de audit financiar nr. 14.792/16.06.2021 al Camerei de Conturi 

Arad. 
Dl. Cionca Iustin: Punctul 34. Raportul de audit financiar nr. 

14.792/16.06.2021 al Camerei de Conturi Arad. Dacă sunt intervenții? 
 
Punctul 35 
Decizia nr. 35/01.07.2021 a Camerei de Conturi Arad. 
Dl. Cionca Iustin: Decizia nr. 35/01.07.2021 a Camerei de Conturi Arad. 

Dacă sunt discuții sau întrebări pe tema aceasta? Dacă nu sunt întrebări, o   
să-l rog pe domnul Jurj să dea drumul la vot, cu mențiunea pentru domnul 
Luca, Orza sau cine mai susține modificarea la punctele 24 și 25, că noi vom 
vota indicatorii tehnico-economici a acestor investiții, dar vom prelua 
propunerea dumneavoastră și încercăm să vedem dacă există vreo posibilitate 
să modificăm soluția tehnică și nu mă interesează atâta raportul cu firma pe 
care o plătim noi să ne facă raportul tehnic, ci mă interesează în principal 
raportul cu finanțatorul. Pentru că asta cred că este cel mai important să 
obținem finanțarea, altfel ne putem certa pe soluții tehnice și să nu avem bani 
să le punem în practică nici așa, nici așa. De acord, domnul Luca?    

Dl. Luca Samuel: Da, sigur! 
Dl. Cionca Iustin: Bine, vă rog să treceți la vot.  
 
Dl. Jurj Daniel: Trecem la vot, cu rugămintea de a preciza dacă sunt 

persoane care nu sunt de acord cu amendamentele la punctul 31 și 32. 
Dl. Cionca Iustin: Deci, eu sunt primul? 
Dl. Jurj Daniel: Da. 
Dl. Cionca Iustin: Sunt de acord cu toată ordinea de zi plus amendament. 
Dl. Jurj Daniel: Da. Mulțumesc. Domnul Anghel? 
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Dl. Anghel Răzvan: De acord cu tot și cu amendamente, abținere la 
punctele 24 și 25. 

Dl. Jurj Daniel: Da, mulțumesc. Domnul Blaga? 
Dl. Blaga Bogdan: La punctul 10 și 32 nu particip la vot, la restul sunt de 

acord cu toate punctele! 
Dl. Jurj Daniel: Cu amendament cu tot? 
Dl. Blaga Bogdan: Da, cu tot! 
Dl. Jurj Daniel: Da, mulțumesc. Domnul Borha?  
Dl. Borha Gheorghe: La punctul 19 nu particip la vot, la restul sunt de 

acord cu tot, inclusiv cu amendamentul. 
Dl. Jurj Daniel: Mulțumesc. Domnul Bozga? 
Dl. Bozga Doru: Pentru la toate, inclusiv amendamentele! 
Dl. Jurj Daniel: Mulțumesc. Domnul Bőlőni? 
Dl. Bőlőni Győrgy: Pentru pe linie! 
Dl. Jurj Daniel: Se poate să repetați că nu s-a auzit bine. 
Dl. Bőlőni Győrgy: Pentru pe linie! 
Dl. Jurj Daniel: Mulțumesc. Domnul Budău? 
Dl. Budău Ruben: La punctul 1 și 3 nu particip la vot, pentru la toate 

celelalte, inclusiv amendamente! 
Dl. Jurj Daniel: Mulțumesc. Domnul Bulbuc? 
Dl. Bulbuc Ionel: Pentru la tot, inclusiv amendamente! 
Dl. Jurj Daniel: Mulțumesc! Domnul Cadar? 
Dl. Cadar Răzvan: Pentru toate punctele și pentru amendament! 
Dl. Jurj Daniel: Mulțumesc. Doamna Ciorogar Cristina? 
Dna. Ciorogar Cristina: Pentru toate punctele plus amendamente! 
Dl. Jurj Daniel: Mulțumesc. Doamna Crișan Corina? Nu se aude, doamna 

Crișan? 
Dna. Crișan Corina: Mă auziți? 
Dl. Jurj Daniel: Da. 
Dna. Crișan Corina: Pentru, inclusiv amendamente, iar la punctul 32 nu 

particip la vot.  
Dl. Jurj Daniel: Mulțumesc. Domnul Crișan? 
Dl. Crișan Ioan: Pentru inclusiv amendamente! 
Dl. Jurj Daniel: Mulțumesc. Doamna Dihel Mariana? 
Dna. Dihel Mariana: De acord la toate! 
Dl. Jurj Daniel: Cu amendamente, da?  

Dna. Dihel Mariana: Da! 
Dl. Jurj Daniel: Mulțumesc! Doamna Dinga Stefania? 
Dna. Dinga Patricia: Pentru amendamente și pentru toate punctele! 
Dl. Jurj Daniel: Mulțumesc. Doamna Lazăr-Onescu Irina? 
Dna. Lazăr-Onescu Irina: Pentru la toate punctele inclusiv 

amendamente! 
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Dl. Jurj Daniel: Mulțumesc. Domnul Luca? Domnul Luca? 
Dl. Luca Samuel: Da. La punctul 24 și 25 abținere, iar la  restul pentru, 

inclusiv amendamente! 
Dl. Jurj Daniel: Mulțumesc. Domnul Lucaci?  

Dl. Lucaci Cornel: Eu sunt pentru la toate punctele inclusiv 
amendamente! 

Dl. Jurj Daniel: Domnul Moț?  
Dl. Moț Petru: Pentru la toate punctele inclusiv amendamente! 
Dl. Jurj Daniel: Mulțumesc! Doamna Naghi Alina? 
Dna. Naghi Alina: Pentru la toate punctele inclusiv amendamente! 
Dl. Jurj Daniel: Mulțumesc! Domnul Orza? 
Dl. Orza Gheorghe: Abținere la punctul 24 și 25, pentru la celelalte puncte 

plus amendamente! 
Dl. Jurj Daniel: Mulțumesc. Domnul Pero? 
Dl. Pero Tamas: Pentru la toate punctele inclusiv amendamente! 
Dl. Jurj Daniel: Mulțumesc. Doamna Pop Ioana? 
Dna. Pop Ioana: Abținere la punctul 24 și 25, în rest pentru, inclusiv la 

amendamente! 
Dl. Jurj Daniel: Mulțumesc. Doamna Pop Talida? 
Dna. Pop Talida: Pentru la toate punctele inclusiv amendamente! 
Dl. Jurj Daniel: Mulțumesc. Doamna Popa Garofița? 
Dna. Popa Garofița: Pentru la toate puncte, pentru și la amendamente! 
Dl. Jurj Daniel: Mulțumesc. Doamna Stan Simona? 
Dna. Stan Simona: Pentru la toate punctele, pentru la amendamente! 
Dl. Jurj Daniel: Mulțumesc. Domnul Stanca? 
Dl. Stanca Dorin: Pentru la toate punctele inclusiv amendamente! 
Dl. Jurj Daniel: Mulțumesc. Domnul Talpeș? 
Dl. Talpeș Mirel: Pentru la punctele de pe ordinea de zi și la 

amendamente! 
Dl. Jurj Daniel: Mulțumesc. Domnul Tripon? 
Dl. Tripon Florin: Pentru la toate punctele și la amendamente! 
Dl. Jurj Daniel: Mulțumesc. Domnul Țole? 
Dl. Țole Daniel: Abținere la punctul 24 și 25, pentru la toate celelalte, 

inclusiv la amendamente! 
         Dl. Jurj Daniel: Mulțumesc. Domnul Ulici? 

Dl. Ulici Ion: Pentru la toate punctele inclusiv amendamente! 
Dl. Jurj Daniel: Mulțumesc.  
Dl. Cionca Iustin: Mulțumesc și eu. 
 
1.Proiectul de hotărâre privind aprobarea conţinutului Procesului-verbal 

al şedinţei ordinare a Consiliului Judeţean Arad din data de 25 iunie 2021 – 
iniţiativa preşedintelui, s-a votat cu 29 voturi pentru (Cionca Iustin - preşedinte, 
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Cadar Răzvan-Olimpiu-vicepreședinte, Bulbuc Ionel - vicepreședinte, Anghel 
Răzvan-Paul, Blaga Bogdan-Marius, Borha Gheorghe-Vasile, Bozga Doru, 
Bőlőni Győrgy, Ciorogar Cristina-Denisa, Crișan Corina-Anka, Crișan Ioan, 
Dihel Mariana Daniela, Dinga Stefania-Patricia, Lazăr-Onescu Irina, Luca 
Samuel, Lucaci Cornel-Ștefan, Moț Petru, Naghi Alina-Georgeta, Orza 
Gheorghe, Pero Tamas-Carol, Pop Ioana-Alina, Pop Talida, Popa Garofița, 
Stan Simona-Lucia, Stanca Dorin-Marcel, Talpeș Mirel-Petru, Tripon Florin, 
Țole Daniel-Ioan și Ulici Ion).  

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 

administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad 
adoptă Hotărârea nr. 209/2021 privind aprobarea conţinutului Procesului-
verbal al şedinţei ordinare a Consiliului Judeţean Arad din data de 25 iunie 
2021. 

 
2.Proiectul de hotărâre privind aprobarea conţinutului Procesului-verbal 

al şedinţei extraordinare a Consiliului Judeţean Arad din data de 9 iulie 2021 – 
iniţiativa preşedintelui s-a votat cu 30 voturi pentru (Cionca Iustin - preşedinte, 
Cadar Răzvan-Olimpiu-vicepreședinte, Bulbuc Ionel - vicepreședinte, Anghel 
Răzvan-Paul, Blaga Bogdan-Marius, Borha Gheorghe-Vasile, Bozga Doru, 
Bőlőni Győrgy, Budău Ruben, Ciorogar Cristina-Denisa, Crișan Corina-Anka, 
Crișan Ioan, Dihel Mariana Daniela, Dinga Stefania-Patricia, Lazăr-Onescu 
Irina, Luca Samuel, Lucaci Cornel-Ștefan, Moț Petru, Naghi Alina-Georgeta, 
Orza Gheorghe, Pero Tamas-Carol, Pop Ioana-Alina, Pop Talida, Popa 
Garofița, Stan Simona-Lucia, Stanca Dorin-Marcel, Talpeș Mirel-Petru, Tripon 
Florin, Țole Daniel-Ioan și Ulici Ion).  

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 

administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad 
adoptă Hotărârea nr. 210/2021 privind aprobarea conţinutului Procesului-
verbal al şedinţei extraordinare a Consiliului Judeţean Arad din data de 9 iulie 
2021. 

 
3.Proiectul de hotărâre privind aprobarea conţinutului Procesului-verbal 

al şedinţei extraordinare convocată de îndată a Consiliului Judeţean Arad din 
data de 19 iulie 2021 – iniţiativa preşedintelui s-a votat cu 29 voturi pentru 
(Cionca Iustin - preşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu-vicepreședinte, Bulbuc 
Ionel - vicepreședinte, Anghel Răzvan-Paul, Blaga Bogdan-Marius, Borha 
Gheorghe-Vasile, Bozga Doru, Bőlőni Győrgy, Ciorogar Cristina-Denisa, 
Crișan Corina-Anka, Crișan Ioan, Dihel Mariana Daniela, Dinga Stefania-
Patricia, Lazăr-Onescu Irina, Luca Samuel, Lucaci Cornel-Ștefan, Moț Petru, 
Naghi Alina-Georgeta, Orza Gheorghe, Pero Tamas-Carol, Pop Ioana-Alina, 
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Pop Talida, Popa Garofița, Stan Simona-Lucia, Stanca Dorin-Marcel, Talpeș 
Mirel-Petru, Tripon Florin, Țole Daniel-Ioan și Ulici Ion).  

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 

administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad 
adoptă Hotărârea nr. 211/2021 privind aprobarea conţinutului Procesului-
verbal al şedinţei extraordinare convocată de îndată a Consiliului Judeţean 
Arad din data de 19 iulie 2021. 
 

4.Proiectul de hotărâre pentru modificarea unor anexe la Monografia          
economico-militară a Judeţului Arad - ediţia 2020 – iniţiativa preşedintelui s-a 
votat cu 30 voturi pentru (Cionca Iustin - preşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu-
vicepreședinte, Bulbuc Ionel - vicepreședinte, Anghel Răzvan-Paul, Blaga 
Bogdan-Marius, Borha Gheorghe-Vasile, Bozga Doru, Bőlőni Győrgy, Budău 
Ruben, Ciorogar Cristina-Denisa, Crișan Corina-Anka, Crișan Ioan, Dihel 
Mariana Daniela, Dinga Stefania-Patricia, Lazăr-Onescu Irina, Luca Samuel, 
Lucaci Cornel-Ștefan, Moț Petru, Naghi Alina-Georgeta, Orza Gheorghe, Pero 
Tamas-Carol, Pop Ioana-Alina, Pop Talida, Popa Garofița, Stan Simona-Lucia, 
Stanca Dorin-Marcel, Talpeș Mirel-Petru, Tripon Florin, Țole Daniel-Ioan și 
Ulici Ion).  

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 

administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad 
adoptă Hotărârea nr. 212/2021 pentru modificarea unor anexe la Monografia          
economico-militară a Judeţului Arad - ediţia 2020. 

 
5.Proiectul de hotărâre privind aprobarea statului de funcții pentru 

aparatul de specialitate al Consiliului Județean Arad – iniţiativa preşedintelui s-
a votat cu 30 voturi pentru (Cionca Iustin - preşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu-
vicepreședinte, Bulbuc Ionel - vicepreședinte, Anghel Răzvan-Paul, Blaga 
Bogdan-Marius, Borha Gheorghe-Vasile, Bozga Doru, Bőlőni Győrgy, Budău 
Ruben, Ciorogar Cristina-Denisa, Crișan Corina-Anka, Crișan Ioan, Dihel 
Mariana Daniela, Dinga Stefania-Patricia, Lazăr-Onescu Irina, Luca Samuel, 
Lucaci Cornel-Ștefan, Moț Petru, Naghi Alina-Georgeta, Orza Gheorghe, Pero 
Tamas-Carol, Pop Ioana-Alina, Pop Talida, Popa Garofița, Stan Simona-Lucia, 
Stanca Dorin-Marcel, Talpeș Mirel-Petru, Tripon Florin, Țole Daniel-Ioan și 
Ulici Ion).  

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 

administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad 
adoptă Hotărârea nr. 213/2021 privind aprobarea statului de funcții pentru 
aparatul de specialitate al Consiliului Județean Arad. 
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6.Proiectul de hotărâre privind aprobarea organigramei și a statului de 

funcții ca urmare a reorganizării Spitalului Clinic Judeţean de Urgenţă Arad – 
iniţiativa preşedintelui s-a votat cu 30 voturi pentru (Cionca Iustin - preşedinte, 
Cadar Răzvan-Olimpiu-vicepreședinte, Bulbuc Ionel - vicepreședinte, Anghel 
Răzvan-Paul, Blaga Bogdan-Marius, Borha Gheorghe-Vasile, Bozga Doru, 
Bőlőni Győrgy, Budău Ruben, Ciorogar Cristina-Denisa, Crișan Corina-Anka, 
Crișan Ioan, Dihel Mariana Daniela, Dinga Stefania-Patricia, Lazăr-Onescu 
Irina, Luca Samuel, Lucaci Cornel-Ștefan, Moț Petru, Naghi Alina-Georgeta, 
Orza Gheorghe, Pero Tamas-Carol, Pop Ioana-Alina, Pop Talida, Popa 
Garofița, Stan Simona-Lucia, Stanca Dorin-Marcel, Talpeș Mirel-Petru, Tripon 
Florin, Țole Daniel-Ioan și Ulici Ion). 

 
 În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 

administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad 
adoptă Hotărârea nr. 214/2021 privind aprobarea organigramei și a statului de 
funcții ca urmare a reorganizării Spitalului Clinic Judeţean de Urgenţă Arad. 

 
7.Proiectul de hotărâre privind aprobarea Regulamentelor de organizare 

și funcționare pentru serviciile sociale aflate în subordinea Direcției Generale 
de Asistență Socială și Protecția Copilului Arad – iniţiativa preşedintelui s-a 
votat cu 30 voturi pentru (Cionca Iustin - preşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu-
vicepreședinte, Bulbuc Ionel - vicepreședinte, Anghel Răzvan-Paul, Blaga 
Bogdan-Marius, Borha Gheorghe-Vasile, Bozga Doru, Bőlőni Győrgy, Budău 
Ruben, Ciorogar Cristina-Denisa, Crișan Corina-Anka, Crișan Ioan, Dihel 
Mariana Daniela, Dinga Stefania-Patricia, Lazăr-Onescu Irina, Luca Samuel, 
Lucaci Cornel-Ștefan, Moț Petru, Naghi Alina-Georgeta, Orza Gheorghe, Pero 
Tamas-Carol, Pop Ioana-Alina, Pop Talida, Popa Garofița, Stan Simona-Lucia, 
Stanca Dorin-Marcel, Talpeș Mirel-Petru, Tripon Florin, Țole Daniel-Ioan și 
Ulici Ion).  

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 

administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad 
adoptă Hotărârea nr. 215/2021 privind aprobarea Regulamentelor de 
organizare și funcționare pentru serviciile sociale aflate în subordinea Direcției 
Generale de Asistență Socială și Protecția Copilului Arad. 

 
8.Proiectul de hotărâre privind modificarea unei linii de gardă din cadrul 

Spitalului Clinic Județean de Urgență Arad – iniţiativa preşedintelui s-a votat 
cu 30 voturi pentru (Cionca Iustin - preşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu-
vicepreședinte, Bulbuc Ionel - vicepreședinte, Anghel Răzvan-Paul, Blaga 
Bogdan-Marius, Borha Gheorghe-Vasile, Bozga Doru, Bőlőni Győrgy, Budău 
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Ruben, Ciorogar Cristina-Denisa, Crișan Corina-Anka, Crișan Ioan, Dihel 
Mariana Daniela, Dinga Stefania-Patricia, Lazăr-Onescu Irina, Luca Samuel, 
Lucaci Cornel-Ștefan, Moț Petru, Naghi Alina-Georgeta, Orza Gheorghe, Pero 
Tamas-Carol, Pop Ioana-Alina, Pop Talida, Popa Garofița, Stan Simona-Lucia, 
Stanca Dorin-Marcel, Talpeș Mirel-Petru, Tripon Florin, Țole Daniel-Ioan și 
Ulici Ion).  

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 

administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad 
adoptă Hotărârea nr. 216/2021 privind modificarea unei linii de gardă din 
cadrul Spitalului Clinic Județean de Urgență Arad. 

 
9.Proiectul de hotărâre privind aprobarea taxelor pe anul 2022 pentru 

serviciile prestate de Direcţia Judeţeană de Evidenţă a Persoanelor Arad – 
iniţiativa preşedintelui s-a votat cu 30 voturi pentru (Cionca Iustin - preşedinte, 
Cadar Răzvan-Olimpiu-vicepreședinte, Bulbuc Ionel - vicepreședinte, Anghel 
Răzvan-Paul, Blaga Bogdan-Marius, Borha Gheorghe-Vasile, Bozga Doru, 
Bőlőni Győrgy, Budău Ruben, Ciorogar Cristina-Denisa, Crișan Corina-Anka, 
Crișan Ioan, Dihel Mariana Daniela, Dinga Stefania-Patricia, Lazăr-Onescu 
Irina, Luca Samuel, Lucaci Cornel-Ștefan, Moț Petru, Naghi Alina-Georgeta, 
Orza Gheorghe, Pero Tamas-Carol, Pop Ioana-Alina, Pop Talida, Popa 
Garofița, Stan Simona-Lucia, Stanca Dorin-Marcel, Talpeș Mirel-Petru, Tripon 
Florin, Țole Daniel-Ioan și Ulici Ion). 

 
 În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 

administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad 
adoptă Hotărârea nr. 217/2021 privind aprobarea taxelor pe anul 2022 pentru 
serviciile prestate de Direcţia Judeţeană de Evidenţă a Persoanelor Arad. 

 
10.Proiectul de hotărâre privind aprobarea taxelor şi tarifelor care 

urmează a fi percepute de Complexul Muzeal Arad în anul 2022 – iniţiativa 
preşedintelui s-a votat cu 29 voturi pentru (Cionca Iustin - preşedinte, Cadar 
Răzvan-Olimpiu-vicepreședinte, Bulbuc Ionel - vicepreședinte, Anghel 
Răzvan-Paul, Borha Gheorghe-Vasile, Bozga Doru, Bőlőni Győrgy, Budău 
Ruben, Ciorogar Cristina-Denisa, Crișan Corina-Anka, Crișan Ioan, Dihel 
Mariana Daniela, Dinga Stefania-Patricia, Lazăr-Onescu Irina, Luca Samuel, 
Lucaci Cornel-Ștefan, Moț Petru, Naghi Alina-Georgeta, Orza Gheorghe, Pero 
Tamas-Carol, Pop Ioana-Alina, Pop Talida, Popa Garofița, Stan Simona-Lucia, 
Stanca Dorin-Marcel, Talpeș Mirel-Petru, Tripon Florin, Țole Daniel-Ioan și 
Ulici Ion). 
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 În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 
administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad 
adoptă Hotărârea nr. 218/2021 privind aprobarea taxelor şi tarifelor care 
urmează a fi percepute de Complexul Muzeal Arad în anul 2022. 

 
11.Proiectul de hotărâre privind aprobarea taxelor care urmează a fi 

percepute de Biblioteca Judeţeană „A.D. XENOPOL” Arad în anul 2022 – 
iniţiativa preşedintelui s-a votat cu 30 voturi pentru (Cionca Iustin - preşedinte, 
Cadar Răzvan-Olimpiu-vicepreședinte, Bulbuc Ionel - vicepreședinte, Anghel 
Răzvan-Paul, Blaga Bogdan-Marius, Borha Gheorghe-Vasile, Bozga Doru, 
Bőlőni Győrgy, Budău Ruben, Ciorogar Cristina-Denisa, Crișan Corina-Anka, 
Crișan Ioan, Dihel Mariana Daniela, Dinga Stefania-Patricia, Lazăr-Onescu 
Irina, Luca Samuel, Lucaci Cornel-Ștefan, Moț Petru, Naghi Alina-Georgeta, 
Orza Gheorghe, Pero Tamas-Carol, Pop Ioana-Alina, Pop Talida, Popa 
Garofița, Stan Simona-Lucia, Stanca Dorin-Marcel, Talpeș Mirel-Petru, Tripon 
Florin, Țole Daniel-Ioan și Ulici Ion).  

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 

administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad 
adoptă Hotărârea nr. 219/2021 privind aprobarea taxelor care urmează a fi 
percepute de Biblioteca Judeţeană „A.D. XENOPOL” Arad în anul 2022. 

 
12.Proiectul de hotărâre privind aprobarea taxelor şcolare pentru anul 

şcolar 2021-2022 şi a tarifelor care urmează a fi percepute de Centrul Cultural 
Judeţean Arad în anul 2022 – iniţiativa preşedintelui s-a votat cu 30 voturi 
pentru (Cionca Iustin - preşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu-vicepreședinte, 
Bulbuc Ionel - vicepreședinte, Anghel Răzvan-Paul, Blaga Bogdan-Marius, 
Borha Gheorghe-Vasile, Bozga Doru, Bőlőni Győrgy, Budău Ruben, Ciorogar 
Cristina-Denisa, Crișan Corina-Anka, Crișan Ioan, Dihel Mariana Daniela, 
Dinga Stefania-Patricia, Lazăr-Onescu Irina, Luca Samuel, Lucaci Cornel-
Ștefan, Moț Petru, Naghi Alina-Georgeta, Orza Gheorghe, Pero Tamas-Carol, 
Pop Ioana-Alina, Pop Talida, Popa Garofița, Stan Simona-Lucia, Stanca Dorin-
Marcel, Talpeș Mirel-Petru, Tripon Florin, Țole Daniel-Ioan și Ulici Ion).  

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 

administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad 
adoptă Hotărârea nr. 220/2021 privind aprobarea taxelor şcolare pentru anul 
şcolar 2021-2022 şi a tarifelor care urmează a fi percepute de Centrul Cultural 
Judeţean Arad în anul 2022. 

 
13.Proiectul de hotărâre privind aprobarea taxelor județene pentru 

activitatea de amenajare a teritoriului, urbanism şi autorizarea lucrărilor de 
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construcţii pentru anul 2022 – iniţiativa preşedintelui s-a votat cu 30 voturi 
pentru (Cionca Iustin - preşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu-vicepreședinte, 
Bulbuc Ionel - vicepreședinte, Anghel Răzvan-Paul, Blaga Bogdan-Marius, 
Borha Gheorghe-Vasile, Bozga Doru, Bőlőni Győrgy, Budău Ruben, Ciorogar 
Cristina-Denisa, Crișan Corina-Anka, Crișan Ioan, Dihel Mariana Daniela, 
Dinga Stefania-Patricia, Lazăr-Onescu Irina, Luca Samuel, Lucaci Cornel-
Ștefan, Moț Petru, Naghi Alina-Georgeta, Orza Gheorghe, Pero Tamas-Carol, 
Pop Ioana-Alina, Pop Talida, Popa Garofița, Stan Simona-Lucia, Stanca Dorin-
Marcel, Talpeș Mirel-Petru, Tripon Florin, Țole Daniel-Ioan și Ulici Ion).  

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 

administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad 
adoptă Hotărârea nr. 221/2021 privind aprobarea taxelor județene pentru 
activitatea de amenajare a teritoriului, urbanism şi autorizarea lucrărilor de 
construcţii pentru anul 2022. 

 
14.Proiectul de hotărâre privind aprobarea tarifelor pentru eliberarea 

acordurilor prealabile și a autorizaţiilor de amplasare şi/sau de acces în zona 
drumului, a tarifelor de ocupare/închiriere a suprafețelor de teren din zona 
drumurilor judeţene din domeniul public al judeţului Arad, aflate în 
administrarea Consiliului Judeţean Arad, pentru anul 2022 – iniţiativa 
preşedintelui s-a votat cu 30 voturi pentru (Cionca Iustin - preşedinte, Cadar 
Răzvan-Olimpiu-vicepreședinte, Bulbuc Ionel - vicepreședinte, Anghel 
Răzvan-Paul, Blaga Bogdan-Marius, Borha Gheorghe-Vasile, Bozga Doru, 
Bőlőni Győrgy, Budău Ruben, Ciorogar Cristina-Denisa, Crișan Corina-Anka, 
Crișan Ioan, Dihel Mariana Daniela, Dinga Stefania-Patricia, Lazăr-Onescu 
Irina, Luca Samuel, Lucaci Cornel-Ștefan, Moț Petru, Naghi Alina-Georgeta, 
Orza Gheorghe, Pero Tamas-Carol, Pop Ioana-Alina, Pop Talida, Popa 
Garofița, Stan Simona-Lucia, Stanca Dorin-Marcel, Talpeș Mirel-Petru, Tripon 
Florin, Țole Daniel-Ioan și Ulici Ion).  

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 

administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad 
adoptă Hotărârea nr. 222/2021 privind aprobarea tarifelor pentru eliberarea 
acordurilor prealabile și a autorizaţiilor de amplasare şi/sau de acces în zona 
drumului, a tarifelor de ocupare/închiriere a suprafețelor de teren din zona 
drumurilor judeţene din domeniul public al judeţului Arad, aflate în 
administrarea Consiliului Judeţean Arad, pentru anul 2022. 

 
15.Proiectul de hotărâre privind aprobarea tarifelor suplimentare de 

utilizare a drumurilor judeţene aflate în administrarea Consiliului Judeţean 
Arad, pentru transporturile efectuate cu vehicule cu tonaj şi/sau gabarit depăşit 
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pe anul 2022 – iniţiativa preşedintelui s-a votat cu 30 voturi pentru (Cionca 
Iustin - preşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu-vicepreședinte, Bulbuc Ionel - 
vicepreședinte, Anghel Răzvan-Paul, Blaga Bogdan-Marius, Borha Gheorghe-
Vasile, Bozga Doru, Bőlőni Győrgy, Budău Ruben, Ciorogar Cristina-Denisa, 
Crișan Corina-Anka, Crișan Ioan, Dihel Mariana Daniela, Dinga Stefania-
Patricia, Lazăr-Onescu Irina, Luca Samuel, Lucaci Cornel-Ștefan, Moț Petru, 
Naghi Alina-Georgeta, Orza Gheorghe, Pero Tamas-Carol, Pop Ioana-Alina, 
Pop Talida, Popa Garofița, Stan Simona-Lucia, Stanca Dorin-Marcel, Talpeș 
Mirel-Petru, Tripon Florin, Țole Daniel-Ioan și Ulici Ion). 

 
 În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 

administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad 
adoptă Hotărârea nr. 223/2021 privind aprobarea tarifelor suplimentare de 
utilizare a drumurilor judeţene aflate în administrarea Consiliului Judeţean 
Arad, pentru transporturile efectuate cu vehicule cu tonaj şi/sau gabarit depăşit 
pe anul 2022. 

 
16.Proiectul de hotărâre privind aprobarea documentaţiei cadastrale cu 

propunere de dezlipire a imobilului înscris în C.F. nr. 302198 Petriș, aflat în 
domeniul public al Județului Arad – iniţiativa preşedintelui s-a votat cu 30 voturi 
pentru (Cionca Iustin - preşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu-vicepreședinte, 
Bulbuc Ionel - vicepreședinte, Anghel Răzvan-Paul, Blaga Bogdan-Marius, 
Borha Gheorghe-Vasile, Bozga Doru, Bőlőni Győrgy, Budău Ruben, Ciorogar 
Cristina-Denisa, Crișan Corina-Anka, Crișan Ioan, Dihel Mariana Daniela, 
Dinga Stefania-Patricia, Lazăr-Onescu Irina, Luca Samuel, Lucaci Cornel-
Ștefan, Moț Petru, Naghi Alina-Georgeta, Orza Gheorghe, Pero Tamas-Carol, 
Pop Ioana-Alina, Pop Talida, Popa Garofița, Stan Simona-Lucia, Stanca Dorin-
Marcel, Talpeș Mirel-Petru, Tripon Florin, Țole Daniel-Ioan și Ulici Ion).  

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 

administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad 
adoptă Hotărârea nr. 224/2021 privind aprobarea documentaţiei cadastrale cu 
propunere de dezlipire a imobilului înscris în C.F. nr. 302198 Petriș, aflat în 
domeniul public al Județului Arad. 

 
17.Proiectul de hotărâre privind închirierea unui spaţiu în suprafaţă de 

2,85 mp din cadrul imobilului situat în municipiul Arad, Bd. Revoluţiei nr. 81, 
parter – iniţiativa preşedintelui s-a votat cu 30 voturi pentru (Cionca Iustin - 
preşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu-vicepreședinte, Bulbuc Ionel - 
vicepreședinte, Anghel Răzvan-Paul, Blaga Bogdan-Marius, Borha Gheorghe-
Vasile, Bozga Doru, Bőlőni Győrgy, Budău Ruben, Ciorogar Cristina-Denisa, 
Crișan Corina-Anka, Crișan Ioan, Dihel Mariana Daniela, Dinga Stefania-
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Patricia, Lazăr-Onescu Irina, Luca Samuel, Lucaci Cornel-Ștefan, Moț Petru, 
Naghi Alina-Georgeta, Orza Gheorghe, Pero Tamas-Carol, Pop Ioana-Alina, 
Pop Talida, Popa Garofița, Stan Simona-Lucia, Stanca Dorin-Marcel, Talpeș 
Mirel-Petru, Tripon Florin, Țole Daniel-Ioan și Ulici Ion).  

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 

administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad 
adoptă Hotărârea nr. 225/2021 privind închirierea unui spaţiu în suprafaţă de 
2,85 mp din cadrul imobilului situat în municipiul Arad, Bd. Revoluţiei nr. 81, 
parter. 

 
18.Proiectul de hotărâre privind declararea unor terenuri de interes public 

județean și majorarea patrimoniului public al Județului Arad – iniţiativa 
preşedintelui s-a votat cu 30 voturi pentru (Cionca Iustin - preşedinte, Cadar 
Răzvan-Olimpiu-vicepreședinte, Bulbuc Ionel - vicepreședinte, Anghel 
Răzvan-Paul, Blaga Bogdan-Marius, Borha Gheorghe-Vasile, Bozga Doru, 
Bőlőni Győrgy, Budău Ruben, Ciorogar Cristina-Denisa, Crișan Corina-Anka, 
Crișan Ioan, Dihel Mariana Daniela, Dinga Stefania-Patricia, Lazăr-Onescu 
Irina, Luca Samuel, Lucaci Cornel-Ștefan, Moț Petru, Naghi Alina-Georgeta, 
Orza Gheorghe, Pero Tamas-Carol, Pop Ioana-Alina, Pop Talida, Popa 
Garofița, Stan Simona-Lucia, Stanca Dorin-Marcel, Talpeș Mirel-Petru, Tripon 
Florin, Țole Daniel-Ioan și Ulici Ion).  

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 

administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad 
adoptă Hotărârea nr. 226/2021 privind declararea unor terenuri de interes 
public județean și majorarea patrimoniului public al Județului Arad. 

 
19.Proiectul de hotărâre privind acordarea unui mandat special 

reprezentantului Județului Arad în Adunarea Generală a Asociaților la 
Asociația de Dezvoltare Intercomunitară Apă Canalizare Județul Arad – 
iniţiativa preşedintelui s-a votat cu 29 voturi pentru (Cionca Iustin - preşedinte, 
Cadar Răzvan-Olimpiu-vicepreședinte, Bulbuc Ionel - vicepreședinte, Anghel 
Răzvan-Paul, Blaga Bogdan-Marius, Bozga Doru, Bőlőni Győrgy, Budău 
Ruben, Ciorogar Cristina-Denisa, Crișan Corina-Anka, Crișan Ioan, Dihel 
Mariana Daniela, Dinga Stefania-Patricia, Lazăr-Onescu Irina, Luca Samuel, 
Lucaci Cornel-Ștefan, Moț Petru, Naghi Alina-Georgeta, Orza Gheorghe, Pero 
Tamas-Carol, Pop Ioana-Alina, Pop Talida, Popa Garofița, Stan Simona-Lucia, 
Stanca Dorin-Marcel, Talpeș Mirel-Petru, Tripon Florin, Țole Daniel-Ioan și 
Ulici Ion).  
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În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 
administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad 
adoptă Hotărârea nr. 227/2021 privind acordarea unui mandat special 
reprezentantului Județului Arad în Adunarea Generală a Asociaților la 
Asociația de Dezvoltare Intercomunitară Apă Canalizare Județul Arad. 

 
20.Proiectul de hotărâre privind aprobarea indicatorilor tehnico-

economici ai obiectivului de investiție „Amenajare platforme pentru verificarea 
tonajelor autovehiculelor” pe DJ 682 km 12+450 (partea stângă) – iniţiativa 
preşedintelui s-a votat cu 30 voturi pentru (Cionca Iustin - preşedinte, Cadar 
Răzvan-Olimpiu-vicepreședinte, Bulbuc Ionel - vicepreședinte, Anghel 
Răzvan-Paul, Blaga Bogdan-Marius, Borha Gheorghe-Vasile, Bozga Doru, 
Bőlőni Győrgy, Budău Ruben, Ciorogar Cristina-Denisa, Crișan Corina-Anka, 
Crișan Ioan, Dihel Mariana Daniela, Dinga Stefania-Patricia, Lazăr-Onescu 
Irina, Luca Samuel, Lucaci Cornel-Ștefan, Moț Petru, Naghi Alina-Georgeta, 
Orza Gheorghe, Pero Tamas-Carol, Pop Ioana-Alina, Pop Talida, Popa 
Garofița, Stan Simona-Lucia, Stanca Dorin-Marcel, Talpeș Mirel-Petru, Tripon 
Florin, Țole Daniel-Ioan și Ulici Ion). 

 
 În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 

administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad 
adoptă Hotărârea nr. 228/2021 hotărâre privind aprobarea indicatorilor 
tehnico-economici ai obiectivului de investiție „Amenajare platforme pentru 
verificarea tonajelor autovehiculelor” pe DJ 682 km 12+450 (partea stângă). 

 
21.Proiectul de hotărâre privind aprobarea indicatorilor tehnico-

economici ai obiectivului de investiție „Amenajare platforme pentru verificarea 
tonajelor autovehiculelor” pe DJ 682 km 56+224 (partea stângă) – iniţiativa 
preşedintelui s-a votat cu 30 voturi pentru (Cionca Iustin - preşedinte, Cadar 
Răzvan-Olimpiu-vicepreședinte, Bulbuc Ionel - vicepreședinte, Anghel 
Răzvan-Paul, Blaga Bogdan-Marius, Borha Gheorghe-Vasile, Bozga Doru, 
Bőlőni Győrgy, Budău Ruben, Ciorogar Cristina-Denisa, Crișan Corina-Anka, 
Crișan Ioan, Dihel Mariana Daniela, Dinga Stefania-Patricia, Lazăr-Onescu 
Irina, Luca Samuel, Lucaci Cornel-Ștefan, Moț Petru, Naghi Alina-Georgeta, 
Orza Gheorghe, Pero Tamas-Carol, Pop Ioana-Alina, Pop Talida, Popa 
Garofița, Stan Simona-Lucia, Stanca Dorin-Marcel, Talpeș Mirel-Petru, Tripon 
Florin, Țole Daniel-Ioan și Ulici Ion).  

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 

administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad 
adoptă Hotărârea nr. 229/2021 privind aprobarea indicatorilor tehnico-
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economici ai obiectivului de investiție „Amenajare platforme pentru verificarea 
tonajelor autovehiculelor” pe DJ 682 km 56+224 (partea stângă). 

 
22.Proiectul de hotărâre privind aprobarea indicatorilor tehnico-

economici ai obiectivului de investiție „Amenajare platforme pentru verificarea 
tonajelor autovehiculelor” pe DJ 682 km 126+930 (partea dreaptă) – iniţiativa 
preşedintelui s-a votat cu 30 voturi pentru (Cionca Iustin - preşedinte, Cadar 
Răzvan-Olimpiu-vicepreședinte, Bulbuc Ionel - vicepreședinte, Anghel 
Răzvan-Paul, Blaga Bogdan-Marius, Borha Gheorghe-Vasile, Bozga Doru, 
Bőlőni Győrgy, Budău Ruben, Ciorogar Cristina-Denisa, Crișan Corina-Anka, 
Crișan Ioan, Dihel Mariana Daniela, Dinga Stefania-Patricia, Lazăr-Onescu 
Irina, Luca Samuel, Lucaci Cornel-Ștefan, Moț Petru, Naghi Alina-Georgeta, 
Orza Gheorghe, Pero Tamas-Carol, Pop Ioana-Alina, Pop Talida, Popa 
Garofița, Stan Simona-Lucia, Stanca Dorin-Marcel, Talpeș Mirel-Petru, Tripon 
Florin, Țole Daniel-Ioan și Ulici Ion). 

 
 În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 

administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad 
adoptă Hotărârea nr. 230/2021 privind aprobarea indicatorilor tehnico-
economici ai obiectivului de investiție „Amenajare platforme pentru verificarea 
tonajelor autovehiculelor” pe DJ 682 km 126+930 (partea dreaptă). 

 
23.Proiectul de hotărâre privind aprobarea indicatorilor tehnico-

economici ai obiectivului de investiție „Amenajare platforme pentru verificarea 
tonajelor autovehiculelor” pe DJ 708A km 40+420 (partea dreaptă) – iniţiativa 
preşedintelui s-a votat cu 30 voturi pentru (Cionca Iustin - preşedinte, Cadar 
Răzvan-Olimpiu-vicepreședinte, Bulbuc Ionel - vicepreședinte, Anghel 
Răzvan-Paul, Blaga Bogdan-Marius, Borha Gheorghe-Vasile, Bozga Doru, 
Bőlőni Győrgy, Budău Ruben, Ciorogar Cristina-Denisa, Crișan Corina-Anka, 
Crișan Ioan, Dihel Mariana Daniela, Dinga Stefania-Patricia, Lazăr-Onescu 
Irina, Luca Samuel, Lucaci Cornel-Ștefan, Moț Petru, Naghi Alina-Georgeta, 
Orza Gheorghe, Pero Tamas-Carol, Pop Ioana-Alina, Pop Talida, Popa 
Garofița, Stan Simona-Lucia, Stanca Dorin-Marcel, Talpeș Mirel-Petru, Tripon 
Florin, Țole Daniel-Ioan și Ulici Ion).  

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 

administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad 
adoptă Hotărârea nr. 231/2021 privind aprobarea indicatorilor tehnico-
economici ai obiectivului de investiție „Amenajare platforme pentru verificarea 
tonajelor autovehiculelor” pe DJ 708A km 40+420 (partea dreaptă). 
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24.Proiectul de hotărâre privind aprobarea indicatorilor tehnico-
economici ai obiectivului de investiție „Modernizare DJ 709 km 60+000 – 
75+942 Cermei – Limită județ Bihor” – iniţiativa preşedintelui s-a votat cu 25 
voturi pentru (Cionca Iustin - preşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu-
vicepreședinte, Bulbuc Ionel - vicepreședinte, Blaga Bogdan-Marius, Borha 
Gheorghe-Vasile, Bozga Doru, Bőlőni Győrgy, Budău Ruben, Ciorogar 
Cristina-Denisa, Crișan Corina-Anka, Crișan Ioan, Dihel Mariana Daniela, 
Dinga Stefania-Patricia, Lazăr-Onescu Irina, Lucaci Cornel-Ștefan, Moț Petru, 
Naghi Alina-Georgeta, Pero Tamas-Carol, Pop Talida, Popa Garofița, Stan 
Simona-Lucia, Stanca Dorin-Marcel, Talpeș Mirel-Petru, Tripon Florin și Ulici 
Ion) și 5 abțineri (Anghel Răzvan-Paul, Luca Samuel, Orza Gheorghe, Pop 
Ioana-Alina și Țole Daniel-Ioan).  

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 

administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad 
adoptă Hotărârea nr. 232/2021 privind aprobarea indicatorilor tehnico-
economici ai obiectivului de investiție „Modernizare DJ 709 km 60+000 – 
75+942 Cermei – Limită județ Bihor”. 

 
25.Proiectul de hotărâre privind aprobarea indicatorilor tehnico-

economici ai obiectivului de investiție „Modernizare DJ 793 km 22+500 – 
32+500 Cermei - Beliu”– iniţiativa preşedintelui s-a votat cu 25 voturi pentru 
(Cionca Iustin - preşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu-vicepreședinte, Bulbuc 
Ionel - vicepreședinte, Blaga Bogdan-Marius, Borha Gheorghe-Vasile, Bozga 
Doru, Bőlőni Győrgy, Budău Ruben, Ciorogar Cristina-Denisa, Crișan Corina-
Anka, Crișan Ioan, Dihel Mariana Daniela, Dinga Stefania-Patricia, Lazăr-
Onescu Irina, Lucaci Cornel-Ștefan, Moț Petru, Naghi Alina-Georgeta, Pero 
Tamas-Carol, Pop Talida, Popa Garofița, Stan Simona-Lucia, Stanca Dorin-
Marcel, Talpeș Mirel-Petru, Tripon Florin și Ulici Ion) și 5 abțineri (Anghel 
Răzvan-Paul, Luca Samuel, Orza Gheorghe, Pop Ioana-Alina și Țole Daniel-
Ioan).  

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 

administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad 
adoptă Hotărârea nr. 233/2021 privind aprobarea indicatorilor tehnico-
economici ai obiectivului de investiție „Modernizare DJ 793 km 22+500 – 
32+500 Cermei - Beliu”. 

 
26.Proiectul de hotărâre privind aprobarea Programului de transport 

public județean de persoane prin curse regulate în județul Arad pentru perioada 
2022-2026 – iniţiativa preşedintelui s-a votat cu 30 voturi pentru (Cionca Iustin 
- preşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu-vicepreședinte, Bulbuc Ionel - 
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vicepreședinte, Anghel Răzvan-Paul, Blaga Bogdan-Marius, Borha Gheorghe-
Vasile, Bozga Doru, Bőlőni Győrgy, Budău Ruben, Ciorogar Cristina-Denisa, 
Crișan Corina-Anka, Crișan Ioan, Dihel Mariana Daniela, Dinga Stefania-
Patricia, Lazăr-Onescu Irina, Luca Samuel, Lucaci Cornel-Ștefan, Moț Petru, 
Naghi Alina-Georgeta, Orza Gheorghe, Pero Tamas-Carol, Pop Ioana-Alina, 
Pop Talida, Popa Garofița, Stan Simona-Lucia, Stanca Dorin-Marcel, Talpeș 
Mirel-Petru, Tripon Florin, Țole Daniel-Ioan și Ulici Ion).  

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 

administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad 
adoptă Hotărârea nr. 234/2021 privind aprobarea Programului de transport 
public județean de persoane prin curse regulate în județul Arad pentru perioada 
2022-2026. 

 
27.Proiectul de hotărâre privind aprobarea Documentației de atribuire a 

contractelor de delegare a gestiunii Serviciului de transport public județean de 
persoane prin curse regulate în județul Arad – iniţiativa preşedintelui s-a votat 
cu 30 voturi pentru (Cionca Iustin - preşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu-
vicepreședinte, Bulbuc Ionel - vicepreședinte, Anghel Răzvan-Paul, Blaga 
Bogdan-Marius, Borha Gheorghe-Vasile, Bozga Doru, Bőlőni Győrgy, Budău 
Ruben, Ciorogar Cristina-Denisa, Crișan Corina-Anka, Crișan Ioan, Dihel 
Mariana Daniela, Dinga Stefania-Patricia, Lazăr-Onescu Irina, Luca Samuel, 
Lucaci Cornel-Ștefan, Moț Petru, Naghi Alina-Georgeta, Orza Gheorghe, Pero 
Tamas-Carol, Pop Ioana-Alina, Pop Talida, Popa Garofița, Stan Simona-Lucia, 
Stanca Dorin-Marcel, Talpeș Mirel-Petru, Tripon Florin, Țole Daniel-Ioan și 
Ulici Ion). 

 
 În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 

administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad 
adoptă Hotărârea nr. 235/2021 privind aprobarea Documentației de atribuire 
a contractelor de delegare a gestiunii Serviciului de transport public județean 
de persoane prin curse regulate în județul Arad. 

 
28.Proiectul de hotărâre privind acordarea unui mandat special 

reprezentantului Unității Administrativ-Teritoriale Județul Arad în Adunarea 
Generală a Asociației de Dezvoltare Intercomunitară de Transport Public Arad 
– iniţiativa preşedintelui s-a votat cu 30 voturi pentru (Cionca Iustin - 
preşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu-vicepreședinte, Bulbuc Ionel - 
vicepreședinte, Anghel Răzvan-Paul, Blaga Bogdan-Marius, Borha Gheorghe-
Vasile, Bozga Doru, Bőlőni Győrgy, Budău Ruben, Ciorogar Cristina-Denisa, 
Crișan Corina-Anka, Crișan Ioan, Dihel Mariana Daniela, Dinga Stefania-
Patricia, Lazăr-Onescu Irina, Luca Samuel, Lucaci Cornel-Ștefan, Moț Petru, 
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Naghi Alina-Georgeta, Orza Gheorghe, Pero Tamas-Carol, Pop Ioana-Alina, 
Pop Talida, Popa Garofița, Stan Simona-Lucia, Stanca Dorin-Marcel, Talpeș 
Mirel-Petru, Tripon Florin, Țole Daniel-Ioan și Ulici Ion).  

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 

administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad 
adoptă Hotărârea nr. 236/2021 privind acordarea unui mandat special 
reprezentantului Unității Administrativ-Teritoriale Județul Arad în Adunarea 
Generală a Asociației de Dezvoltare Intercomunitară de Transport Public Arad. 

 
29.Proiectul de hotărâre privind aprobarea Bugetului de venituri și 

cheltuieli al Regiei Autonome Administrația Zonei Libere Curtici-Arad pe anul 
2021 – iniţiativa preşedintelui s-a votat cu 30 voturi pentru (Cionca Iustin - 
preşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu-vicepreședinte, Bulbuc Ionel - 
vicepreședinte, Anghel Răzvan-Paul, Blaga Bogdan-Marius, Borha Gheorghe-
Vasile, Bozga Doru, Bőlőni Győrgy, Budău Ruben, Ciorogar Cristina-Denisa, 
Crișan Corina-Anka, Crișan Ioan, Dihel Mariana Daniela, Dinga Stefania-
Patricia, Lazăr-Onescu Irina, Luca Samuel, Lucaci Cornel-Ștefan, Moț Petru, 
Naghi Alina-Georgeta, Orza Gheorghe, Pero Tamas-Carol, Pop Ioana-Alina, 
Pop Talida, Popa Garofița, Stan Simona-Lucia, Stanca Dorin-Marcel, Talpeș 
Mirel-Petru, Tripon Florin, Țole Daniel-Ioan și Ulici Ion).  

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 

administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad 
adoptă Hotărârea nr. 237/2021 privind aprobarea Bugetului de venituri și 
cheltuieli al Regiei Autonome Administrația Zonei Libere Curtici-Arad pe anul 
2021. 

 
30.Proiectul de hotărâre pentru modificarea Anexei la Hotărârea 

Consiliului Județean Arad nr. 98/31.03.2021 privind repartizarea pe unități 
administrativ-teritoriale a sumelor corespunzătoare cotei de 6% din impozitul 
pe venit reprezentând fond la dispoziția consiliului județean pe anul 2021 
precum și a sumelor estimate pentru anii 2022-2024 – iniţiativa preşedintelui 
s-a votat cu 30 voturi pentru (Cionca Iustin - preşedinte, Cadar Răzvan-
Olimpiu-vicepreședinte, Bulbuc Ionel - vicepreședinte, Anghel Răzvan-Paul, 
Blaga Bogdan-Marius, Borha Gheorghe-Vasile, Bozga Doru, Bőlőni Győrgy, 
Budău Ruben, Ciorogar Cristina-Denisa, Crișan Corina-Anka, Crișan Ioan, 
Dihel Mariana Daniela, Dinga Stefania-Patricia, Lazăr-Onescu Irina, Luca 
Samuel, Lucaci Cornel-Ștefan, Moț Petru, Naghi Alina-Georgeta, Orza 
Gheorghe, Pero Tamas-Carol, Pop Ioana-Alina, Pop Talida, Popa Garofița, 
Stan Simona-Lucia, Stanca Dorin-Marcel, Talpeș Mirel-Petru, Tripon Florin, 
Țole Daniel-Ioan și Ulici Ion).  
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În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 

administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad 
adoptă Hotărârea nr. 238/2021 pentru modificarea Anexei la Hotărârea 
Consiliului Județean Arad nr. 98/31.03.2021 privind repartizarea pe unități 
administrativ-teritoriale a sumelor corespunzătoare cotei de 6% din impozitul 
pe venit reprezentând fond la dispoziția consiliului județean pe anul 2021 
precum și a sumelor estimate pentru anii 2022-2024. 

 
31.Proiectul de hotărâre pentru modificarea art. 1 al Hotărârii Consiliului 

Județean Arad nr. 108/12.04.2021 privind aprobarea utilizării excedentului 
bugetar al anilor precedenți pentru finanțarea cheltuielilor secțiunii de 
dezvoltare în anul 2021 – iniţiativa preşedintelui s-a votat cu 30 voturi pentru 
(Cionca Iustin - preşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu-vicepreședinte, Bulbuc 
Ionel - vicepreședinte, Anghel Răzvan-Paul, Blaga Bogdan-Marius, Borha 
Gheorghe-Vasile, Bozga Doru, Bőlőni Győrgy, Budău Ruben, Ciorogar 
Cristina-Denisa, Crișan Corina-Anka, Crișan Ioan, Dihel Mariana Daniela, 
Dinga Stefania-Patricia, Lazăr-Onescu Irina, Luca Samuel, Lucaci Cornel-
Ștefan, Moț Petru, Naghi Alina-Georgeta, Orza Gheorghe, Pero Tamas-Carol, 
Pop Ioana-Alina, Pop Talida, Popa Garofița, Stan Simona-Lucia, Stanca Dorin-
Marcel, Talpeș Mirel-Petru, Tripon Florin, Țole Daniel-Ioan și Ulici Ion).  

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 

administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad 
adoptă Hotărârea nr. 239/2021 pentru modificarea art. 1 al Hotărârii Consiliului 
Județean Arad nr. 108/12.04.2021 privind aprobarea utilizării excedentului 
bugetar al anilor precedenți pentru finanțarea cheltuielilor secțiunii de 
dezvoltare în anul 2021. 

 
32.Proiectul de hotărâre privind rectificarea bugetului general de venituri 

şi cheltuieli al Județului Arad pe anul 2021 – iniţiativa preşedintelui s-a votat cu 
28 voturi pentru (Cionca Iustin - preşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu-
vicepreședinte, Bulbuc Ionel - vicepreședinte, Anghel Răzvan-Paul, Borha 
Gheorghe-Vasile, Bozga Doru, Bőlőni Győrgy, Budău Ruben, Ciorogar 
Cristina-Denisa, Crișan Ioan, Dihel Mariana Daniela, Dinga Stefania-Patricia, 
Lazăr-Onescu Irina, Luca Samuel, Lucaci Cornel-Ștefan, Moț Petru, Naghi 
Alina-Georgeta, Orza Gheorghe, Pero Tamas-Carol, Pop Ioana-Alina, Pop 
Talida, Popa Garofița, Stan Simona-Lucia, Stanca Dorin-Marcel, Talpeș Mirel-
Petru, Tripon Florin, Țole Daniel-Ioan și Ulici Ion).  

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 

administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad 
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adoptă Hotărârea nr. 240/2021 privind rectificarea bugetului general de 
venituri şi cheltuieli al Județului Arad pe anul 2021. 

 
33.Proiectul de hotărâre privind aprobarea conturilor de execuţie ale 

bugetului general de venituri şi cheltuieli al Judeţului Arad la data de 
30.06.2021 – iniţiativa preşedintelui s-a votat cu 30 voturi pentru (Cionca Iustin 
- preşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu-vicepreședinte, Bulbuc Ionel - 
vicepreședinte, Anghel Răzvan-Paul, Blaga Bogdan-Marius, Borha Gheorghe-
Vasile, Bozga Doru, Bőlőni Győrgy, Budău Ruben, Ciorogar Cristina-Denisa, 
Crișan Corina-Anka, Crișan Ioan, Dihel Mariana Daniela, Dinga Stefania-
Patricia, Lazăr-Onescu Irina, Luca Samuel, Lucaci Cornel-Ștefan, Moț Petru, 
Naghi Alina-Georgeta, Orza Gheorghe, Pero Tamas-Carol, Pop Ioana-Alina, 
Pop Talida, Popa Garofița, Stan Simona-Lucia, Stanca Dorin-Marcel, Talpeș 
Mirel-Petru, Tripon Florin, Țole Daniel-Ioan și Ulici Ion). 

 
 În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 

administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad 
adoptă Hotărârea nr. 241/2021 privind aprobarea conturilor de execuţie ale 
bugetului general de venituri şi cheltuieli al Judeţului Arad la data de 
30.06.2021. 

 
Dl. Cionca Iustin: Trecem la diverse. Cine dorește să se înscrie? 
Dna Pop Alina: Pop Ioana Alina, vă rog! 
Dl. Cionca Iustin: Altcineva? 
Dl. Talpeș Mirel: Aș avea și eu două observații. 
Dl. Cionca Iustin: Să vă spuneți numele, că nu-mi dau seama cine este.  
Dl. Talpeș Mirel: Talpeș Mirel! 
Dl. Cionca Iustin: Vă rog! Altcineva? Mai dorește cineva să intervină? 

Atunci o rog pe doamna Pop Ioana! 
Dna Pop Alina: Da. Intervenția mea este legată de drumurile județene 

682C și H, care traversează localitățile Livada și Sânleani. Se aude? 
Dl. Cionca Iustin: Da, da! 
Dna Pop Alina: Ok. În 24 februarie anul acesta, colegii mei de la Consiliul 

Local din Livada, deci reprezentanții URS-Plus, au făcut o adresă către 
Consiliul Județean, prin care au solicitat marcarea trecerilor de pietoni de pe 
DJ 682C și respectiv DJ 682H. Li s-a răspuns în 26 februarie, că lucrările de 
pe marcajele rutiere se vor executa după încheierea unui contract în prima 
jumătate a anului. Aș dori să știu dacă s-a încheiat un contract  și când se vor 
începe lucrările și de ce această întârziere. De ce nu s-a respectat termenul 
inițial, de asemenea răspunsul a fost doar pentru drumul DJ 682C și anume 
cel din Sânleani, nu și pentru DJ 682H cel din Livada. Aș dori să știu dacă 
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proiectul include și drumul care tranzitează localitatea Livada. Dacă se poate 
acum un răspuns, dacă nu, este în regulă și pe email.        

Dl. Cionca Iustin: Acum primiți răspunsul. Domnul Ciubotaru, vă rog! 
Dl. Ciubotaru Răzvan: Din păcate, încă nu am reușit să atribuim 

contractul de marcaje. Este posibil ca în următoarele două săptămâni să avem 
contractul semnat și atunci se vor executa și aceste marcaje.  

Dl. Cionca Iustin: Dar de ce nu aveți semnat contractul? Spuneți că.... 
Dl. Ciubotaru Răzvan: Licitație, încă nu s-a terminat licitația! Au fost vreo 

trei firme ... 
Dna Pop Alina: S-ar putea vă rog, la momentul în care semnați contractul, 

să-mi trimiteți informațiile necesare și estimarea termenului în care s-ar finaliza  
lucrările? 

Dl. Ciubotaru Răzvan: Da, sigur. 
Dna Pop Alina: Ok. Și îmi puteți spune vă rog frumos, este inclusă și 

localitatea Livada? 
Dl. Ciubotaru Răzvan: Toate drumurile județene sunt incluse. 
Dna Pop Alina: În regulă. 
Dl. Ciubotaru Răzvan: Și toate localitățile.  
Dna Pop Alina: Vă mulțumesc frumos. 
Dl. Ciubotaru Răzvan: Cu plăcere. 
Dl. Cionca Iustin: Acum principalul motiv, este faptul că s-a votat târziu 

bugetul. Niciodată nu s-a votat așa târziu și sigur că după aceea toate se 
prelungesc în funcție de data la care se votează bugetul. Să sperăm ca pe 
viitor bugetul să se aprobe cu un an înainte. Ca să ai avea timp să organizezi 
licitațiile. Talpeș Mirel!   

Dl. Talpeș Mirel: Întrucât pe foarte multe canale, inclusiv canale oficiale 
suntem avertizați de iminența unui val 4 al epidemiei de Coronavirus, cu 
respect aș solicita responsabilor din sistemul sanitar dependent sau aflat sub 
autoritatea Consiliului județean, să întocmească o informare privind pregătirile 
care s-au făcut în sistemul sanitar din județ, pentru prevenirea unui impact 
major al acestui val 4. Eu aș solicita ca această informare să se refere la 
valorificarea experienței medicilor de familie în tratarea bolnavilor de 
Coronavirus, de asemenea dacă și în ce măsură au fost făcute modificări și 
progrese în ceea ce privește triajul, diagnosticarea și tratamentul personalizat 
al bolnavilor de COVID. Și de asemenea în mod deosebit aș solicita ca 
informarea să se refere și la măsurile care s-au luat ca la ATI să fie redus 
procentul de decese. Eventual în această informare dacă se poate spune pe 
ce loc ne-am aflat noi, județul Arad în acești parametrii triști, aș putea spune 
tragic, alături de celelalte județe, este adevărat, și dacă s-au luat măsuri și dacă 
se poate face ceva, în privința îmbunătățirii acestui proces, procent. Eu aș 
solicita ca  această informare să fie transmisă în scris înainte de următoare 



 

44 

 

ședință a Consiliu județean și eventual să fie supusă dezbaterii în ședința care 
urmează. 

Dl. Cionca Iustin: Am înțeles domnul Talpeș, o să transmitem, unele 
lucruri nu țin de spital, dar noi o să le cerem tot ce doriți dumneavoastră și 
dânșii să ne spună unde au competențe și pot să intervină. Nu au nicio treabă 
cu medicii de familie, aici de exemplu, ar trebui să vă adresați DSP-ului, care 
nu este în subordinea Consiliului județean. Din păcate măsurile nu se iau la 
nivelul județului, nici măcar la Comitetul pentru Situații de Urgență condus de  
prefect, ci vin de la niște specialiști de la București. Cu unele măsuri nici noi nu 
suntem de acord. Dar eu vă spun așa, ca între colegi cred că cea mai bună 
măsură de prevenție ar fi să ne vaccinăm, toți. Că dacă ne-am vaccina, am 
reduce numărul bolnavilor. Noi ce facem acum, cerem Spitalului să se 
pregătească să cheltuiască milioane de euro, pentru că noi nu vrem să ne 
vaccinăm pe gratis. Dar asta este o discuție așa strict prietenească între noi. 
Eu cred că noi trebuie să facem mai mult, să convingem cetățenii să se 
vaccineze, și chiar dacă se îmbolnăvesc, că nu înseamnă că dacă te-ai 
vaccinat nu mai faci boala, să faci o formă ușoară și să poți să te tratezi acasă, 
să nu mai încarci spitalul și evident să răspândești boala aceasta și la alți 
bolnavi, care având și alte boli, riscul de deces este foarte mare. V-am răspuns 
și de ce au murit aici mulți la noi, pentru că au murit și de alte boli, dar pentru 
că au avut și COVID, protocolul așa ne-a obligat să declarăm că este COVID. 
Poate că omul ar fi murit și dacă nu făcea Covid, dar mă rog, acum lucrurile 
sunt consumate, valul 4 dacă vine, vine pe mobilitatea noastră, am fost în 
concedii, ne ducem mai departe, nu ne protejăm. Eu mă uit în jurul meu, văd 
ce se întâmplă, lumea este foarte relaxată, am văzut că de mâine intrăm într-
o nouă relaxare. Dar până la urmă noi nu putem să facem decât să executăm 
ordinele venite de la București, de la specialiști, indiferent dacă suntem sau nu 
suntem de acord cu ele, pentru că așa este legea.                    

Dl. Talpeș Mirel: Cu siguranță solicitarea mea, cred că este o solicitare 
colegială.  

Dl. Cionca Iustin: Am înțeles, am să o transmit, v-am spus. O să o 
transmitem Spitalului, numai am vrut să vă avertizez că la unele propuneri ale 
dumneavoastră nu au ei competență să răspundă.   

Dl. Talpeș Mirel: Mulțumesc! 
Dl. Cionca Iustin: Bine. 
Dl. Talpeș Mirel: Aș mai fi avut un alt doilea punct, dacă îmi permiteți ... 
Dl. Cionca Iustin: Vă rog! 
Dl. Talpeș Mirel: Aș solicita de asemenea să se revină asupra Planului 

județean pentru ... cu deșeurile. Îmi cer scuze, nu îi știu denumirea exactă. 
Pentru depozitarea deșeurilor, noi atunci am votat Planul când a fost supus ca 
să nu mai întârziem toate procedurile, să nu mai încurcăm alte lucruri. Dar așa 
cum am subliniat și în comisie la momentul respectiv, are destul de multe 
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puncte slabe. Aș sublinia ... mai ales, aș da un exemplu în ceea ce privește 
deșeurile vegetale, cele rezultate din grădini și din gospodăriile populației, dar 
nu este singurul. De aceea ar fi util dacă am putea chiar prin constituirea unui 
grup de lucru, și după aceea prezentarea în comisii, și în fața Consiliului 
județean să revenim la acest Plan, să-l aducem la o formă judicioasă și care 
să corespundă nevoilor reale ale ...    

Dl. Cionca Iustin: Da, concret, ce nu corespunde?  
Dl. Talpeș Mirel: Sunt mai multe, de exemplu modul în care s-a făcut 

fundamentarea. Este o folosire ciclică a unor argumente, adică s-au luat valori 
care erau aproximative, sau valori care nu erau reale, s-au folosit după aceea 
valori din Planul național de gestionare a deșeurilor, ș.a.m.d. Dar acum nu aș 
vrea să vă rețin... dar aș putea să dau un exemplu foarte, foarte clar. În ceea 
ce privește ridicarea deșeurilor vegetale. Există o metodă ... o dată 
fundamentarea lui este pe un plan care prevede păstrarea volumului acestor 
deșeuri vegetale rezultate din grădini și din gospodăriile populației la un nivel 
constant, de la începutul perioadei în care s-a făcut calculul și pe o perioadă 
îndelungată. Ori este evident că noi dacă vrem să mărim atât înverzirea, spațiul 
... și spațiile verzi și să îmbunătățim mediul și calitatea vieții în oraș, ne gândim 
să creștem suprafețele înverzite. Mai mulți pomi, mai multă iarbă în grădini. Ori 
aceasta trebuie să prevadă o creștere a deșeurilor, a resturilor vegetale. Acum, 
acum este o metodă de colectare ... este foarte, cum să spun ... foarte greu 
pentru că nu corespunde deloc cu realitatea. Adică cetățenii pot să evacueze 
doar un container pe săptămână, indiferent de ... indiferent de perioada anului. 
Ori natura are un anumit ciclu, într-o anumită perioadă sunt mai multe frunze, 
toamna sunt mai multe frunze, la începutul primăverii este mai multă iarbă, iar 
în altă perioadă sunt mai puține. Ori dacă noi obligăm, datorită sistemului care 
a fost făcut oarecum fără să fie atent la nevoi, și noi îi obligăm pe cetățeni să-
și păstreze resturile vegetale în grădină, sau în curte până când pot să fie 
preluate după acest program, să spun așa, foarte strict și nerealist făcut de 
către Retim, practic o să descurajăm ca oamenii să mai întrețină spațiile verzi 
în curțile proprii. Și asta cu atât mai mult cu cât vedem că Uniunea Europeană 
a (neinteligibil) și pentru creșterea spațiilor verzi, ... (neinteligibil) la noi gunoi. 
La noi după modul cum se colectează resturile vegetale practic descurajăm 
oamenii să mai poată să continue să-și întrețină grădinile și micile livezi care 
sunt pe lângă casă.    

Dl. Cionca Iustin: Bun. Domnul Talpeș, Planul acesta județean de 
gestionare a deșeurilor, prevede din punctul nostru de vedere o proiecție pe 
următorii 10 ani a investițiilor. Ca să înțeleg mai clar, considerați că stația de 
compost nu va face față în viitor pentru, să zic materialele care vor rezulta în 
viitor datorită creșterii zonelor verzi?   

Dl. Talpeș Mirel: Din câte ... din câte pot să înțeleg eu lucrurile, să știți că 
nu va face față.  
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Dl. Cionca Iustin: Să știți că vă înșelați. Noi am discutat cu cel ... 
Dl. Talpeș Mirel: (Neinteligibil). 
Dl. Cionca Iustin: Stați că eu vă spun, noi cunoaștem proiectul mai de 

demult, dumneavoastră sunteți coleg mai nou cu noi acum.  
Dl. Talpeș Mirel: Da.  
Dl. Cionca Iustin: Noi am scris proiectul acesta, vreau să vă spun, noi am 

licitat după ce am făcut investițiile, noi am licitat la operatori. Operatorul se 
plânge că datorită faptului că primește prea puțin material, nu poate să 
folosească la capacitate. Și s-a adresat și județelor din jur, ca să poată să vină 
să depoziteze la noi. Deci eu vă garantez că în ceea ce privește stația de 
compost, este acoperitoare și dacă creștem cu 500% deșeurile vegetale. Ce 
aș vrea să vă mai spun, Consiliul Județean a fost mandatat de către consiliile 
locale din județ, inclusiv de Municipiu, să scrie un proiect de aproximativ 32 
milioane euro, prin care să închidem gropile, și să facem niște stații de sortare, 
să facem niște zone, să rezolvăm transferuri, ș.a.m.d. Da. Proiectul nu a fost 
cel mai bun, este un proiect perfectibil și tocmai de asta ni s-a dat posibilitatea 
ca prin acest Plan județean de gestionare a deșeurilor, să venim și să acoperim 
punctele slabe. De exemplu, noi acum datorită faptului că stația de sortare de 
la municipiu, a declarat că ei au capacitatea să ducă acolo tot ce se poate 
colecta din județ, nu am putut să punem stații în județ, așa cum mi-aș fi dorit 
eu. Am pus doar una. Acolo avem o discuție, dar eu nu pot să spun consultanței 
de la București să-mi dea bani să mai fac o stație, dacă cei de la Arad spun că 
ei fac față și că vor moderniza pe viitor și vor crește capacitatea de colectare. 
Aici trebuie noi să discutăm pe Plan, pe investițiile viitoare. Ce spuneți 
dumneavoastră sunt relațiile contractuale între fiecare primărie care este 
membru în ADI cu drepturi egale, și operatorul care câștigă licitația și în care 
noi nu mai suntem parte, Consiliul Județean, noi am făcut investiția, am licitat-
o și suntem colegi cu același vot, eu am vot ca și primarul de la ... care vreți 
dumneavoastră, Hășmaș. Noi nu mai avem nicio putere astăzi, cum o aveam 
înainte când am scris proiectul. Am făcut, primim o redevență, din redevența 
asta noi investim, mai cumpărăm pubele, mai modernizăm stațiile, mai 
reparăm ce este de făcut, dar în rest relația contractuală și prevederile legii, 
dacă vă uitați o să vedeți că trec atribuțiile la administrația locală, inclusiv de 
colectare a taxelor și a tarifelor care nu sunt colectate de la cetățeni. Deci 
lucrurile acestea trebuie să le discutăm în administrația locală, unde este 
nemulțumit cetățeanul. Și evident că vor fi multe nemulțumiri. Nu putem noi 
Consiliul Județean să facem mai mult. Deci acest Plan județean, doar dacă 
aveți propuneri de investiții. Dar încă o dată, suntem deschiși, puteți să veniți 
să discutați, vă spun, aveți colegi aici de fața, doamna Simona Stan ...   

Dna Stan Simona: Aici, domnul președinte! 
Dl. Cionca Iustin: Este directorul ADI, domnul Răzvan Cadar este 

reprezentantul meu, el are atribuții pe sectorul acesta și mă reprezintă pe mine, 
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în conducerea Agenției de Dezvoltare Intercomunitară. Și ca să nu-i ținem pe 
toți colegii acum, eu vă propun să vă întâlniți fie cu doamna Stan, fie cu domnul 
Cadar să vedem dacă putem să facem în acest plan județean, modificările pe 
care dumneavoastră le doriți. Eu cred, că dacă ar fi să modificăm ceva, dar 
atunci ne trebuie contribuția municipiului Arad să ne lase să facem mai multe 
stații de colectare selectivă în județ. Pentru că eu cred că stația din municipiu 
Arad, nu va face față. Și se vede deja că nu face față. Doar pentru orgoliu că 
noi nu vrem aici, că vrem în altă parte.  

Dna Stan Simona: Domnul președinte!  
Dl. Cionca Iustin: Vă rog! Vă rog, doamna Stan!  
Dna Stan Simona: Domnul președinte, dacă îmi permiteți pot să intervin 

eu și chiar îl invit pe domnul consilier Talpeș la o discuție cu noi ... 
(Neinteligibil). 

Dl. Cionca Iustin: Doamna Simona Stan, nu vă auzim! 
Dna Stan Simona: .... pentru că dânsul are oarecum legătură cu 

contractul de delegare, decât cu Planul Județean de Delegare a Deșeurilor. 
Pentru că dânsul ... (Neinteligibil). 

Dl. Cionca Iustin: Deci doamna Stan, mă auziți? 
Dna Stan Simona: Deci, problema ridicată de domnul consilier Talpeș, 

vizează contractul de delegare, în mare măsură ... (neinteligibil).  
Dl. Cionca Iustin: Doamna Stan! Nu aveți semnal bun, nu vă auzim. 

Semnalul este foarte prost, nu vă auzim, cred că dumneavoastră nu ne auziți 
deloc.  

Dna Stan Simona: (Neinteligibil). 
Dl. Cionca Iustin: Doamna Stan nu vă auzim aproape de loc, bănuim ce 

vreți să ne spuneți, eu am să-l sun după ședința aceasta pe domnul Talpeș și 
vă pun în legătură. Poate ar fi bine să vă sunați voi, unul pe altul, ca să-mi 
ușurați misiunea mea.  

Dna Stan Simona: Poate că nu am semnal așa bun. 
Dl. Cionca Iustin: Nu ne putem înțelege, dar sunt convins că puteți face 

un dialog. Nu acum. Domnul Talpeș, mă auziți?         
Dl. Talpeș Mirel: Da, vă aud. Mulțumesc pentru lămuriri.  
Dl. Cionca Iustin: O să vă rog frumos să luați legătura cu doamna Stan. 

Dânsa spune din ce am înțeles eu, că dacă sunt deficiențe sunt pe contractul 
de delegare și nu pe Planul Județean de Gestionare a Deșeurilor. Dar nu 
înseamnă că nu găsim să îmbunătățim și acest plan. Eu v-am spus de atunci, 
acest Plan Județean de Gestionare a Deșeurilor poate fi îmbunătățit în continu, 
da? Noi l-am trimis acum la consultanță, să ni-l aprobe. S-ar putea să nu-l 
aprobe, să ne spună că nu  este bine așa, faceți aia, faceți cealaltă. Pentru că 
ei ne finanțează și ei știu mai bine din datele pe care le transmitem ce se va 
întâmpla în următorii 5 ani pentru că  pe atâta l-am făcut. Și cu proiecția pe 
investiții pe 10 ani. Eu vă propun să închidem subiectul acesta acum. Dacă 
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dintre colegi mai doresc să mai intervină pe alt subiect? Bun. Dacă nu, eu vă 
mulțumesc frumos pentru vot, pentru critici, amendamente și până la urmă 
pentru o ședință în care ne-am înțeles să zic 95% pe ordinea de zi, ceea ce 
este un procent bun. Vă doresc o zi frumoasă și vaccinați-vă! 

 
 
 
      Preşedinte,                                  Secretar General al Judeţului,  

            Iustin Cionca                      Silvana Lupu 
 
 
                                                      Întocmit, 

            Cristina Neamțiu  


